
  

Zapisnik 

Sa II (druge) redovne Skupština opštine Dragas, odrzane datuma: 29.02.2024 

 
Dnevni red 

 

1. Polaganje zakletve člana kojeg je zamijenio CIK, g. Gazmend Ramadani; 

2. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice; 

3. Prijedlog odluke za dugoročno korištenje nepokretnosti opštine P-70604038-00244-4 ZK Šajne; 

4. Prijedlog odluke o obrazovanju Komisije za ocjenu ponuda za dugoročno korištenje 

nepokretnosti opštine P-70604038-00244-4 ZK Šajne; 

5. Finansijski izvještaj oktobar – decembar 2023. (četvrti kvartal 2023.); 

6. Godišnji finansijski izvještaj za 2023. godinu; 

7. Izvještaj KKSB-a za period jul - decembar 2023. godine; 

8. Izvještaj o radu Skupštine za 2023. godinu i usvajanje Plana rada Skupštine za 2024. godinu; I 

9. Eventualno. 

 

 

 

Arijeta Skeraj : Pozdrav, poslanici i svi prisutni u sali! Dobrodošli na drugu redovnu sjednicu za 2024. 

godinu! Vjerujem da ste svi prihvatili materijal. Pre nego što stavimo dnevni red na glasanje, da li neko 

ima nešto o ovim tačkama? Ako ne, onda smo juče u KPF-u zauzeli stav da preporučimo tačku dnevnog 

reda Skupštini. Riječ je o ukidanju Odluke o promjeni naziva ulice „Hajdet“ u „Haxhi Rrahmani“. 

Odluka 01 br. 060/01-2095-15/24 od 31.01.2024. Molimo Vas da, s obzirom da imamo zakonsku 

obavezu, poništite ovu Odluku. Dobro je da to uđe na dnevni red i kada dođe red na raspravu o ukidanju 

ove Odluke, onda neko iz izvršne vlasti treba da nam da detaljnija pojašnjenja o ovoj tački dnevnog 

reda. 

Shpetim Hajredini : Hvala, predsjedniče! Pozdrav  učesnici! Održano je mnogo ročišta, a ovo pitanje 

vraćanja rješenja više nije potrebno. Ovo je žalosno, ali dobro znate da sam i na prošlim sjednicama, 

kada se ovako nešto dešavalo, tražio da nam dođe materijal Ministarstva zašto je ta odluka ponovo 

vraćena. Mi danas nemamo tako nešto, pa molim da nas – vjerujem da izvršna vlast ima – da nas dovedu 

ovdje, da vidimo po čemu se vratio pa onda odlučimo hoćemo li ga podržati ili ne. Naprotiv, za mene 

je ovo kao naredba, vi nam naređujete i ne vjerujem da mi primamo naloge od izvršne vlasti. Mi ćemo 

biti protiv toga i nećemo to podržati dok nam ne dođe materijal i ne vidimo argument zašto je ova 

odluka vraćena. Hvala! 

Nexhat Selaj : Pozdrav predsedniku, sabornici! I pored toga što to nije tema o kojoj bi trebalo 

raspravljati, ali sam se jednom molio izvršnoj vlasti: nije prvi put da te odluke, jednom prije glasate za 

njih, sada ih vraćate na ukidanje. Narodna izreka kaže da neznanju nema kraja. Ne slažem se sa tim. 

Ako tražimo, ima kraja, ima vrata, nisu otvorena vrata. Ili se pretvarate da ste tako neupućeni - izvinite 

što koristim taj izraz - ili želite sada da dodate podjelu. Jednom kada ste to uneli u zakonodavnu vlast 

ovde da se izvrši ovde, u Skupštini, podelite nas ko je za ovu promenu naziva ulice, sada izlazimo u 

populaciju da su neki od nas za i neki od nas su protiv, na sledećoj sednici, sada - koja nije trajala mesec 

dana - vi sami donesete tu odluku, sami je poništite. Ako ne znaš pitaj brate, u redu je da pitaš. Samo 

što mi nastupamo jako smiješni, i pred stanovništvom, i pred Skupštinom, i pred slušaocima. Bolje da 

me pitaš, nema. Konačno, demonstrativno se protivim ovoj odluci i zalažem se da se ulica nazove onako 

kako ste je nazvali na prošloj sjednici. Hvala! 

Arijeta Skeraj : Hvala! Prije nego vam dam riječ, molim gradonačelnika za pojašnjenje, kako bi članovi 

bili upoznati sa Odlukom ovog puta. 

Bexhet  Xheladini  : Poštovani, poštovani poslanici, časni građani, predstavnici OEBS-a, mediji! 

Pozdrav svima, hvala vam na učešću u ovoj sesiji! Po zahtjevu predsjednika, Skupština opštine ima 



  

pravo da odlučuje. Također ste donijeli mnogo više nezakonitih odluka kada ste bili tamo. Naravno, 

pravo je Skupštine da na narednoj sjednici preispita ili poništi odluku. Zašto je donesena takva odluka, 

nije napravljena greška, zahtjev je da se ova odluka preispita. Razlog zašto će to biti ponovo razmotreno 

je taj što je MALS zahtevala da se izvrši zamena imena sa rezervne liste. Vi iz prethodne vlasti niste 

pravili rezervnu listu, mislili smo da postoji, istraživali smo u Opštini, nema. Dakle, pošto nema 

rezervne liste, dok se to ne uradi, poništićemo ovu odluku i onda ćemo danas zauzeti drugi stav, tražiti 

od seoskih veća da se sastanu, svako selo da nam pusti neka imena, kako bismo mogli formiramo 

rezervnu listu kao skupština opštine, kao što su imale sve opštine na Kosovu, samo mi nismo. I kada je 

rezervna lista napravljena, onda možemo ući u proceduru. Takođe, došlo je do nesporazuma. Nije 

donesena odluka da se promijeni naziv cijelog puta, već da se napravi dio puta, da se promijeni iz 

"Hajdet" u "Haxhi Rrahmani". Dakle, u tu svrhu molim odbornike da ovo pitanje stave na dnevni red, 

jer smo u obavezi da preispitamo odluke koje Ministarstvo vraća. Onda, kada je u pitanju ponovno 

razmatranje, možete glasati koliko želite. Ali i sada imate pravo da glasate za ili protiv, to je vaša stvar, 

ali mi nismo neznalice, ali želimo da odnesemo zahtjeve građana, peticiju građana u državu, 

Ministarstvo je tražilo da se ova imena promijenjen na osnovu Rezervne liste. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala, !  prisutni! Kada smo govorili o tački dnevnog reda, koja se odnosila na promjenu 

naziva ulice, mi smo kao LVV bili suzdržani i nismo se uključivali, jer smo primijetili i smatrali da 

nema ispunjenih kriterijuma. Međutim, prije nego što dođe neka tačka dnevnog reda, dobro je istražiti 

imamo li pravo na odluku. Za poništenje ove Odluke svakako moramo glasati, jer nam je Ministarstvo 

naložilo. Ali vama je, poštovani izvršno, vrlo lako nakon pregleda pravilnika, nakon što pročitate zakon 

o izmjeni i dopuni naziva ulica. Vrlo je jednostavno, imate svaki zakon na mreži za svaku odluku koju 

mislite da donesete. Za ove je dobro da ih prelistate i pročitate unapred, nemojte da ja vodim i nas kao 

delegate, jer se onda razlikujemo ko podržava a ko ne, jer imamo birače iz svih subjekata pa i na tom 

putu gde je podnet zahtev za promenu imena. Gradonačelnik je rekao da postoje seoska vijeća, zamolio 

ih je da smisle imena. Seoski saveti, iako smo ih mi osnovali, većina njih su van funkcije i 

nefunkcionišu, jer ste vi kao vlast umanjili težinu koju imaju. Jednostavno, ne žele da učestvuju u većini 

odluka koje vama odgovaraju, jer u onim odlukama koje vam ne odgovaraju, vi ih ni ne pitate, niti vas 

zanima šta misli seosko veće o tom pitanju . Dakle, dobro je prelistati prije stavljanja nove tačke na 

dnevni red, istražiti jesmo li u pravu ili ne, ili barem znati procedure koje moramo slijediti da bismo 

dobili jednu odluku o nekoj tački dnevnog reda. Hvala! 

Nexhat Selaj : Hvala vam, ! Nisam hteo da vas ponavljam, predsedavajući. Unaprijed sam se izvinio, 

rekao sam prvo se izvinjavam zbog riječi 'neznalica'. Da, i sami ste to sada dokazali, nema minuta, 

nemamo dana da ima rezervnih oznaka. Mislim, zar riječ 'nemamo dan' ne znači da si ti neznalica? Sada 

si se izjasnio. Sve dok ove oznake prave ljudi koji ne pripadaju domenu oznaka, uvijek ćemo imati ove 

greške. Sve dok se mi kao Skupština ne konsultujemo, ma koju dokumentaciju da odnesemo u centar, 

u Prištinu, uvek nam se vraćaju. Imaš stručnjake za imenovanje naselja predsedniče, nemoj da se trudiš. 

Ako slijedite planerski tim za označavanje naselja, nikada nećete uspjeti. Ako vi, ali i prethodna vlada 

– ne opravdavam se – imate bo denominacije jer je morala da ostvari svoje ciljeve, mi uvek imamo i 

imaćemo povrate od MALU u budućnosti. Dakle, sami ste izjavili da nemate pojma da bi trebalo da 

postoje rezervne oznake. Reč 'nemamo dan', ne znam kako da je kažem. Ignorant! 

Shpetim Hajredini : Poštovani predsedniče, sada verujem da ste vi glavni, i ne znam koliko imate na 

umu, ali znate da je verovatno svaka odluka koju ste doneli ovde u Skupštini opštine po prvi put vraćena 

na nas od strane MALU. Znate da u svojim govorima vjerujem da se svim silama trudim da nikoga ne 

diram, da ga ne uvrijedim. Nije uvreda ako kažem da nam je skoro svaka odluka vraćena, da je to 

realnost. Ne treba nikog da vređa stvarnost. Čak i ako je ogorčen, nemamo šta da radimo. Nisam čak ni 

koristio uvredljive riječi, nisam rekao neznalica ili bilo šta, ali ono što je realnost je realnost. Dakle, 

svaki put, nakon svake odluke, ja sam to rekao i precizirao: predsjedavajući, izvršni, donesite odluku 

ili obrazloženje nadležnih ministarstava za vašu odluku koju ste donijeli i ona vam je vraćena. Koje su 

njihove namjere, napravite dokument za nas. Nisam tražio ništa drugo, samo nam donesite ovo 

obrazloženje, da ga pročitamo, pročitamo, onda je druga stvar da li ćemo glasati za to, podržati ili ne. 



  

Ali donesite nam obrazloženje! Urađeno je! Ne vjerujem da imate tako veliki teret da nam donesete 

obrazloženje. Mozda je A4 list, odštampate, donesete nam i posao je gotov, onda smo načisto u ovom 

pravcu, čak ni ja nisam izašao da razgovaramo o ovom pitanju. Da li ste sposobni ili niste, znate, narod 

je glasao za vas, i ove četiri godine nastavljate da upravljate Opštinom kao što znate. Dolaze sljedeći 

izbori, pa opet odlučuju jesi li bio dobar ili nisi. Što se tiče pitanja koje ste spomenuli, a mi nismo imali, 

ovo pitanje rezerve koju ste rekli u vezi imena traje mnogo godina, možda je to bilo u to vreme Salimi, 

što se tiče Šabanija, znam da imamo nije doneo nikakve odluke. Koliko se sećam, nema takvih naziva 

ulica. Ako oni to nemaju, uradite to. Vi to uradite, mi to nemamo, vi to uradite. Ako nam se opet ne 

vrate, vjerujem da nam ide jako loše. To svaki put kada nam se vrate. Međutim, ti i dalje nastavljaš da 

- vidim da želiš da mi odgovoriš - nije problem, dođi ovamo i odgovori Samidu. Mujsh mi je vjerovao 

na riječ i odgovorio mi. U protekle četiri godine nikada vam nisam odgovorio i nikada vam nisam rekao 

da niste u pravu. Da, i ja sam argumentant, šta hoćeš više da se svađaš, hoćeš da donosiš sve odluke 

koje su poništene? Ne razgovaram s njima mimo zakona, samo razgovaram s njima u okviru okolnosti 

i ove stvari o kojoj razgovaramo. Kad sam te optužio, hajde da mi kažeš? Ili izvršna vlast? Ja uvek 

govorim istinu. 

Nedžmidin Sejdilar: Neznam da li ste upozanti g.predsedavajuća po ZLS, vi sastavljate dnevni red sa 

predsednikom. Povodom ove Odluke koju nam je Ministarstvo vratilo, kada imate ekslukiyvno pravo 

da sastavite dnevni red, kada ste vi vlast, da mi iz opozicije predlozimo izmenu dnevnog reda ima 

logike, vi ste iz vlasti, vi treba da saradjujete saizvrsnom vlascu, i da uvrstite svaku odluku koju vam je 

Ministarstvo vratilo u dnevni red i da nam to posaljete u materijalu u zakonskom roku. Mene interesuje 

dali je ta odluka dosla pre nego li je poslat materijal ili posle. I zasto sada mora da menjamo dnevni 

red. Zasto tako zurite i vadite sve nesto iz mraka. Svaku odluku moramo da znamo, zato nas je narod 

ovde poslao. Nemogu da shvatim logiku vaseg politickog ponasanja. Neka gradjani vide da niste 

savesni i niste ozbiljni. 

Uran Halimi : Hvala, ! Žao mi je što moram da radim posao predsedavajućeg, zapravo ne želim da 

radim taj posao, samo želim da razjasnim. Juče smo u KPF-u glasali za to da je ovo uvršteno kao tačka 

dnevnog reda zbog vremenskog ograničenja. Mi smo dali razloge, i gradonačelnik je dao razloge, rekao 

je da nemamo dana, to treba ukinuti. Sada ne imenujemo druge puteve, niti pravimo posebnu listu, 

jednostavno moramo da je ukinemo jer nam je naloženo od MALS-a. To je jednostavno tačka dnevnog 

reda o kojoj imamo nezakonito glasanje. Što se tiče Poslovnika Skupštine, čak i ono što je Nedžmidin 

Sejdilar rekao da imamo predsjedavajućeg, znamo da su razlozi bili neosnovani i nestabilni. 

Primjećujem protest g. Samidina Xheladinija, koji - kada su pokrenuli prijedlog rekli su kontinuirano 

kršenje Poslovnika Skupštine - oni su jedini koji su više puta prekršili Poslovnik Skupštine, nastavljaju 

da ga krše, staviću vođu sa mjesta na samom kraju, on nam kaže da li nam treba reći, ili treba da uzme 

riječ jednom ili dvaput ili tri puta. Mi smo izabrali lidera, ti imaš većinu glasova za lidera, Samide, ne 

treba da stavljaš lidera, jer ti nisi lider. Znam da imaš san i želju, ali tvoja partija to nije omogućila. 

Želimo da budete vođa, da ste ovdje, rekli biste nam svaki put kada govorimo. Nisi ovde, molim te! 

Nemojmo bez potrebe da degradiramo Skupštinu. Predsjednik nam daje riječ, znamo šta govorimo. 

Arijeta Skeraj : Hvala, da li još neko želi da razgovara ? Pošto nisam, želeo sam pojašnjenje. KPF ima 

sve članove svih političkih partija koje su u većini u Skupštini opštine Dragaš. Odluka je bila da se ova 

tačka donese danas na sjednicu. Onda ću sa ovom tačkom staviti dnevni red na glasanje. Ko je za ovu 

agendu? Ima li prigovora? Uzdržavanje? Sa 15 glasova za, 8 protiv i nula suzdržanih, usvaja se dnevni 

red uz ovu tačku. Zatim nastavljamo sa prvom tačkom: Polaganje zakletve člana kojeg je zamijenio 

CIK, g. Gazmenda Ramadanija. Tražimo od njega da položi zakletvu! 

Gazmend Ramadani : Pozdrav svima! Ja, Gazmend Ramadani, zaklinjem se da ću svoje dužnosti 

obavljati časno, lojalno, nepristrasno, savesno i u skladu sa zakonom i vršiću svoja ovlašćenja kao 

poslanik u Skupštini opštine Dragaš, kako bih obezbedio uslove. za bolji život za sve. Hvala! 

Arijeta Skeraj : Hvala, gospodine Gazmend! Čestitke i uspjeh u radu! Zatim krećemo od druge tačke: 

Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice. Ko će prihvatiti riječ? Zatim stavljamo na glasanje. Ko je za 

usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice? Ima li prigovora? Uzdržavanje? Sa 23 glasa za, 1 protiv i 



  

nula uzdržanih, usvajamo zapisnik sa prethodne sjednice. Zatim nastavljamo sa trećom tačkom: 

Prijedlog - rješenja za dugoročno korištenje nepokretnosti opštine P-70604038-00244-4 ZK Šajne. Želi 

li neko razgovarati ? 

Qamil Kolloni : Pozdrav predsjedavajućem, predsjedavajućoj, delegatima i svima prisutnima! Parcela 

koju smo dali na dugotrajno korištenje pripada poslovnoj zoni i čekamo da se razrade sve procedure. 

Mislim da bi svi delegati trebalo da se osećaju prijatno, s obzirom da smo zainteresovani za razvoj tog 

prostora, a istovremeno se pridržavamo procedura koje prolaze kroz javnu aukciju i ovu salu Skupštine. 

Pozivam vas da glasate za ovaj prijedlog, da nastavite u okviru ove seanse. 

Uran Halimi : Što se tiče tog dijela, sigurno je postavljen zahtjev - da direktore - da se ta parcela dodijeli. 

Interes je iskazan. Dobro je da nam je pored te parcele ponudio i neke druge parcele, ali vjerujem da će 

možda još neko pokazati interesovanje. A zašto je to bila samo parcela, kada je to područje, koliko ja 

znam, proglašeno ekonomskom zonom, zar ne? Neke parcele je bolje baciti, pošto su noći 

neupotrebljive, moguće je da će neko drugi uzeti druge. Nisam protiv toga, ja sam za to da će biti 

prostora i mogućnosti i za druge investitore. Zašto postoji samo jedan paket kada postoje besplatni 

dijelovi. Hvala! 

Qamil Kolloni : Hvala na pitanju! Naime, ako ste vidjeli opšti i poseban spisak za dodjelu opštinske 

imovine, pored ove parcele postoje i druge rezervne parcele koje smo predvidjeli za davanje u 

eksploataciju i trenutno na osnovu postojeće Uredbe za davanje eksploatacije u privrednoj zoni, dok se 

ne usvoji zakon koji se radi za eksploataciju industrijskih zona, to znači da prođu kroz odluku 

Skupštine. A ako pogledate ove dve liste, imamo i druga rezervna mesta u okviru ove godine, ako 

privrednici pokažu interesovanje za prijavu, na osnovu postojeće Uredbe koju je usvojila ova Skupština 

2009. godine, zapravo imamo prostora da ponudimo svakom biznisu u tom području. Dakle, to vam ne 

predstavlja nikakve poteškoće, to je dio koji je predstavljen za ovu oblast, ova komisija će biti kreirana, 

komisija će to ocijeniti, ako ne ispunjava kriterije, to ne znači da operater može iskoristiti te imovine. 

Arijeta Skeraj : Hvala direktore! Da li još neko želi da govori? Ako nije, onda stavljamo na glasanje 

ovaj Prijedlog-odluku. Ko je za ovu tačku? Ima li prigovora? Uzdržavanje? Sa 20 glasova za, nula 

protiv i nula uzdržanih, odobravamo ovu tačku. Pređimo na četvrtu tačku: Prijedlog - odluke za 

formiranje Komisije za ocjenu ponuda za dugoročno korištenje nepokretnosti opštine P-70604038-

00244-4 ZK Šajne. Riječ je o komisiji za ovu parcelu. Zatim, pošto je PDK stranka sa najviše članova, 

pozivamo njihovog predstavnika da da ime ovoj komisiji. 

Shpetim Hajredini : Hvala,  predsjedavajuće! U ime PDK, predlažemo g. Sevim Avdullahu da bude u 

ovoj komisiji. 

Mehmet Spahiu : U ime LDK, predlažemo Gazmenda Ramadanija. 

Arijeta Skeraj : Zatim, iz NVO je Sinan Qafleshi iz Šahovskog kluba "SHARRI". Sada ga stavljamo na 

glasanje. Iz izvršne vlasti je Islam Redžeplar i Ramadan Krasniqi, iz PDK je Sevim Avdullahu, iz LDK 

Gazmend Ramadani i Sinan Qafleshi iz NVO. Ko je za ovu Komisiju? Ima li prigovora? Uzdržavanje? 

Komisija je odobrena sa 18 glasova za, nula protiv i 3 suzdržana. Idemo na petu tačku: Finansijski 

izvještaj oktobar - decembar 2023. (četvrti kvartal 2023.). 

Bexhet Xheladini : Poštovani delegati, periodični finansijski izvještaj je zakonska obaveza svakog 

subjekta javnog sektora i zasnovan je na odredbama člana 45. Zakona o upravljanju javnim finansijama. 

Član 45.4 ovog zakona obavezuje gradonačelnika da priprema i podnosi Skupštini periodične izveštaje 

koji pokrivaju fiskalnu godinu, u roku od 30 dana od kraja izveštajnog perioda. Materijal ste dobili u 

elektronskoj formi, ne trebam gubiti vaše dragocjeno vrijeme, nakon što pročitate materijal stojimo 

vam na raspolaganju ako ima pitanja ili nejasnoća. Nakon što razgovarate, izlazimo ja ili direktor 

finansija i daje vam pojašnjenja, ili drugi direktor. Hvala! 

Nedžmidin Sejdilar: Ako je stanje u jednoj opstini 41,3 % cini nevecinska zajednica i formirate 

komisiju od 5 clanova, koliko clana iz nevecinske zajednice treba biti u toj komisiji. Formirali ste 

komisiju samo sa jednim clanom. Ako cemo da zivimo bratski moramo sve da delimo bratski. 83.000 

eura ste potrosili na dnevnice za 64 radna dana. Kako ste mogli. 



  

Uran Halimi : Što se tiče tačke dnevnog reda, u Izvještaju o budžetu se zna i vrlo jasno vidi da su 

kapitalna ulaganja prije kraja godine bila negdje u vrlo niskom i minimalnom procentu, dok su na kraju 

godine godine uzeo je predsjedavajući i rekao da smo potrošili budžet negdje oko 90 posto, 97 posto ili 

tako nešto. Znam da ima mnogo neplaćenih i nedovršenih projekata, to zna i gradonačelnik. Ja se 

odnosim na reakciju koju je dao LVV, gdje je predsjedavajući podijelio tu reakciju i rekao da kada ne 

znate, bolje je da pitate mene. On je kao opravdanje naveo i da je taj novac potrošen tako što je uračunat 

i prevoz učenika, odnosno prevoz učenika do škola. Predsjedniče, svi građani znaju za prevoz učenika 

do škola koji ste raspisali. Takođe, dobro je, kada reagujete, nemojte prvo sebe sramotiti pa onda 

građane. Prevoz učenika, poštovani građani, raspisala je Opština, dok je reakcija LVV-a po pitanju 

troškova unutar zemlje bila vrlo tačna i argumentovana. Dakle, kad ne znaš, dobro je da me pitaš, bar 

ne pitaj mene, ali čitaj me jer imaš puno opcija. Hvala vam puno! 

Bexhet Xheladini : Isto pitanje je postavio Nedžmidin Sejdila, kako ja to vidim, i vi kao LVV. Reakciju 

imate i preko društvenih mreža. Odgovorio sam na te povratne informacije i stojim iza toga. 

Dokumentaciju sam dobio od Trezora kojim upravlja LVV u centru. To glasi ovako: Troškovi 

službenog putovanja unutar zemlje - prevoz studenata, prevoz studenata, prevoz studenata, prevoz 

studenata itd itd., 95% sredstava je prevoz studenata. Takođe držim ovaj dokument blizu kamere. Ovaj 

dokument pripada trezoru, ko ne vjeruje u njega ne može doći a da ga ne vidi. Ovo je odgovor na drugo, 

kako za Nedžmida Sejdilara tako i za LVV. Čak i roba i usluge, ako prelaze 100 eura, idu na tender. 

Sve ide uz tender. Dajem sad, vidite, ovo je dokument Ministarstva finansija. 

Uran Halimi : Rekao sam na ovom forumu, čak i ranije, i kada sam sedeo na mestu sadašnjeg 

predsedavajućeg, rekao sam kada reagujete, molim vas, argumentujte. Predsjedavajući, bili ste jako 

umorni od tagovanja 20-30 ljudi tamo, uključujući i vašeg sina. U tom postu ste rekli i svom sinu da 

LVV nije u pravu, dobro je da se članovi porodice ne bave previše politikom, svejedno im možete reći. 

Kada reagujete, vezanost je argument te reakcije, rekao sam vam ranije. Reakcije nema, ajmo u njima 

prenijeti čak i riječi starijih, jer politika ne ide tako. Politika želi zakon i argumente. Molim vas - bilo 

kakvu reakciju - čak i u slučaju meda tamo, kada smo reagovali kao LVV, dobili ste, prilažete video 

tamo. Certifikat je zatražen, video nije zatražen. Postoji dokumentacija koju moram da priložim, 

gospodine predsedavajući. Vi ste miran gradonacelnik, sa reakcijom obicnog gradjanina, ne treba vam 

puno, ali predsednik drzave, direktor, izvrsna vlast, imate veliki teret na sebi. Molim vas, ponudite 

odgovor građaninu, onaj pravi, da se argumentuje. Takođe, ne treba da raspravljamo o tome ovde, jer 

razgovaramo o reakciji na Fejsbuku. Na Facebooku morate reagovati argumentima i činjenicama. 

Hvala! 

Nedžmidin  Sejdilar: Proslo godine da li ste prevozili decu u skolu. Po vasim tabelama od 2022 godine, 

sada je skocila cena na 83.000 eura, dali je porastao broj ucenika. Prosle godine ste potrosili oko 15.000 

eura, a ove godine 83.000 eura, zbunjen sam, narod se iseljava, manje je ucenika, a sada kod vas za 527 

% vam trastu troskovi putovanja u zemlji a vi se pravdate da ste prevozili ucenike. Trazim odgovor.  

Bexhet Xheladini : Što se tiče objave LVV-a na društvenim mrežama, reagovao sam jer je spomenuto 

moje ime. Čak i osoblja, znači gradonačelnika sa svojim štabom. Rekao sam, ako ne znaš, pitaj me, nije 

sramota. Argument je da su svi ovi troškovi (95%) za prevoz učenika. Što se tiče reagovanja gospodina, 

znate da je masovni prevoz svih učenika počeo ove godine, ne prošle, ne 2022. Takođe, 2022. godine 

smo radili i prevoz učenika autobusima Opština. Ove godine, čak i u dijelu gdje živi nevećinska 

zajednica, prevozimo studente po tenderu, sa privatnim firmama. Za to je iznos. Dok prošle godine 

nismo prevozili učenike u osnovne škole, zatim prevoz učenika do srednjih škola, plaćanje su vršili 

roditelji ili lica. Takođe, prevoz učenika koji stažiraju u Prizrenu – sa paralelne medicinske škole – 

prošle godine smo to radili autobusom komune, sada radimo sa privatnom firmom. Zato su ti troškovi 

tu prikazani, a svi su po zakonu, sa tenderom. Nije samo jedna kompanija profitabilna, postoji nekoliko, 

skoro sve kompanije koje posluju u opštini Dragaš. Dakle, nema većeg argumenta od činjenice da se 

dokument Ministarstva finansija, trezora, snima pred kamerama. Za ostala pojašnjenja pojavili su se i 

drugi direktori, oni mogu dati još pojašnjenja. Hvala! 



  

Qamil Kolloni : Poštovani delegati, samo sam htio da pojasnim da je došlo do nesporazuma, jer kada 

se govori o tenderu, misli se da je riječ o kapitalnoj investiciji ili nekom drugom projektu. Trebalo bi 

da vam bude jasno da na listi piše 'rashodi za robu i usluge' i da ti troškovi imaju šifru koju postavlja 

Vlada. Putovanja u zemlju su i termin koji je odredila Vlada i računi koji su uključeni u ugovor o 

izvršenim uslugama, koji je naša Opština potpisala, za masovni prevoz učenika, što je bilo izborno 

obećanje i na čemu su insistirali i delegati. ove skupštine ., bilo je moguće sprovesti sve redovne 

procedure nabavke i to je do nas došao kao ugovor kojim se na osnovu šifre 13130 sve ove usluge 

plaćaju u ovoj šifri i sa ovim imenovanjem. A sada, osim njih, imamo studente, imamo put u Prizren 

da studenti idu na praksu, a imamo i studijske posete, koje smo išli autobusom, Kancelarije za rodnu 

ravnopravnost, sa istom šifrom. Ovo je uticalo na povećanje ovog iznosa i sve su to troškovi. Dakle, 

radi se o usluzi koju opština obavlja putem javnog ugovora koji se potpisuje u Upravi za nabavke. To 

je to, ne morate dramatizirati ovu temu. Možda nije jasno, ali to je šifra koju službenik ne može mijenjati 

u trenutku kada vrši isplatu ovog ugovora. 

Vetim Ramadani : Poštovani predsjedniče, hvala na govoru! Poštovani predsjedniče, poštovani 

poslanici, mediji i građani koji nas pratite! Mislim da je razumnije razgovarati, u smislu troškova, kako 

se to radi u šifri 13130, u smislu troškova unutar zemlje za transport. Treba napomenuti da je, pored 

prevoza učenika, u ovoj kategoriji - gradonačelnik brzo prošao sve uplate, ali ima negde oko 12 stranica 

uplata, koje su evidentirane, gde pored prevoza, koji je najveći kategorija potrošnje, bavimo se i 

praksom koja se odvija u prizrenskoj bolnici; bavimo se aktivnostima koje je tražila Vlada, na primer 

povodom 17. februara, organizovanje prevoza učenika da bi simbolično postavili sveće na trgu 

„Skënderbeu“ u Prištini. Imamo i praznike 8. marta, posetu Glogovcu, koju organizuje Kancelarija za 

rodnu ravnopravnost pri Skupštini opštine. Dakle, postoji niz aktivnosti koje su plaćene ovim 

budžetskim kodom, za koje svako od poslanika može doći u kancelarije Odjeljenja za finansije, izbliza 

ih vidjeti i uvjeriti se da su sve u redu. Što se tiče činjenice da se to odnosilo na video snimke koje je 

postavio direktor uprave, koliko ja znam Fejsbuk je naše dvorište. Znam da pratiš moje priče. Nemam 

prijatelja, ali često mi se javljaš, imam snimke ekrana, mogu ih vidjeti ovdje. Znam, ako ne zaboraviš 

jednu stvar, već te vidim u veličini. Kada osoba nije prijatelj sa nekim, nema potrebe da se viđate sa 

njim. Znam da vas ovaj posao privlači, ali optužba koju ste iznijeli na moj račun bila je mala. Ako me 

uhvatite u zloupotrebi, javno vas izazivam, vodite me u tužilaštvo. nemoj mi oprostiti! Vodite me u 

tužilaštvo, gdje možete, u Specijalni sud i Sud u Strazburu. Osim toga, tražite od mene 70 eura 

beneficije, kada mi je vaša Vlada u centru dala 700 eura. Pre svega, ja sam slobodan građanin ove 

zemlje, koji uživa legitimno pravo, kao i svako ko se takmiči , da je ta vlada, bila VV, LDK ili PDK, 

moja vlada. Aljbin Kurti je naš premijer, sviđalo mi se to ili ne, ja to prihvatam. I ja imam pravo na 

beneficije koje on nudi i prisvojio ih. Da li je to legalno ili nezakonito? Ja sam upravo taj 

poljoprivrednik koji je registrovan, ispoštovao sam procedure, imam svoj NIF, matični broj farmera, 

porodična firma je takođe, nije od juče. Pčele imamo od 1987. godine i nije ni čudo što ste u životu 

probali šoljicu meda. Čak ni ovaj rad nije tačan. Zatim, kao direktor Uprave , radim i godišnju prijavu 

imovine. Do danas, ni najmanjeg upozorenja, jer AKK - zamolio sam te da to završiš, nije problem, 

znam da te moja biografija sprečava, ali bogate ljude je teško uhvatiti. U prijavi imovine nikada nemam 

ni najmanju primjedbu o bilo kakvom signalu korupcije ili nečem sličnom. Da mi se vrati, od danas 

sam u poziciji, neka neko odluči, ja ću mu vratiti. Nikada nisam pokucao na vrata za 70 eura i neću. 

700 za vrata koja mi je dao Aljbin Kurti i 70 evra od opštine. A, što se tiče meda, spomenucu sam još 

jednu stvar, Uran. Poslacemo te kuci i bice ti slatko ka med. Hvala! 

Uran Halimi : Nije slučajno što kažu da tamo gdje boli zub ide i jezik. Nikada više nisam rekao, samo 

sam tražio da se svađam pred građanima. Kada reagujete na Fejsbuku, i predsednik i vi, dobro je da se 

posvađate. Smiri se, ne smetam ti. Tiho je predsjedavajući uvidio argument - po njemu - da je snimao 

kamere, da i ja kamerama ovdje dam parče papira, ako nemaju priliku da se fokusiraju i na mene. I 

Facebook je tamo vrlo čist, zvanični dokument. Međutim,  dušo - da, vašem poslu - na reakciju na 

Fejsbuku koju smo dobili, jedan od kriterijuma kada ste najavljivali prijave koje ćete predati 

poljoprivrednicima, raspisali ste konkurs ili šta već, piše da je ministarstvo tamo se mora predati 



  

sertifikat. Odnosno, s tim certifikatom možete procijeniti broj pčela koje posjedujete. Nisi mi rekao 

koliko pčela poseduješ, nisi mi rekao koliko pčela poseduješ. Koje od njih ste subvencionirali tim 

medom koji imate? Međutim, direktor Uprave je izdvojio 70 eura, rekao je da imamo pravo da 

prisvojimo. Ne posjedujte me, iskoristite me, direktore. Posjedujte me, nemojte me terati da posjedujem 

nešto što nije vaše. Jednostavno, imate pravo na subvenciju, pošto ste hvalili našeg premijera. Međutim, 

nisam ga stekao. Takodje, 70 eura kao sto si rekao - ne dajemo - ne trebamo ih vratiti kad ih zasluzis 

kako kazes. Ali, uz reakcije - rekao sam vam i ranije u Saboru - uz reakcije priložite činjenice. Ovo je 

tvoja greška, grešiš. A što se tiče meda koji sam sinoć probala - inače med ne koristim, iskreno vam 

kažem da sam slaniji, jer mi je i lice slano. I ja ću za vas pripremiti malo meda,  direktore. Vrlo brzo 

ćete uživati. 

Vetim Ramadani : Rekao sam, ne želim više da vas brinem, jer Skupština ne raspravlja o meni, iskreno 

se izvinjavam. Ali sto se tice meda koji mi spremas, rekao sam ti ja ne pravim med, ali Adem Demaçi 

je rekao - da ti iz VV imas nesto... pietet kad pricas o tome - postoji jedan poznati izraz, on kaže: dole 

– gore, dole – gore. Dole – gore, dole – gore ti pričaš s njima. Veoma sam znatiželjan u vezi toga, 

usuđujem se. Nije bilo dana da se nadzornik radova ne usudi da bude Vetim Ramadani, bio je Vetim 

Hasani, mislili ste da je Vetim Ramadani, rekli ste mu da hoćete da ga odvedete u zatvor. Vetim 

Ramadan svojim potpisom ide u zatvor. Ako jeste, ja vas pozivam javno, postoji tužilaštvo, sada su 

institucije otključane. Idite ljudi, vodite nas u tužilaštvo. Ne želiš da me optužuješ, ja želim da budem 

miroljubiva osoba. Molim vas odvedite me u tužilaštvo, neka se smiju, nije problem. Vodite me u 

tužilaštvo, ja sve izjavljujem. Nisam rekao da sam vratio novac, čak ni ne kažem, to je pogrešno 

tumačenje mojih reči. Certifikat koji sam dostavio, certifikat postoji tačnije kod službenog Flamura 

Sylejmanija. Službeni Flamur Sylejmani ima sertifikat subjekta, gdje snosim odgovornost za izjavu da 

imam 35 košnica. Komisija je to potvrdila, ja ne potvrđujem. U pravu sam što kažem 100 ikama. 

Komisija je bila na terenu, donijela je odluku, imam i komisiju od ministarstva koje ima moj pčelinjak. 

I u toj komisiji je utvrđeno da imam činjenično stanje. Imam 82 pčele u zaostatku na jesen, kada je 

došla komisija na proleće imam 35. Trebalo je da se prijavi 35. Da, nije problem, prijateljski vas 

pozivam, sudovi su otvoreni, pošaljite me tamo, daćemo račun, nije problem. Dan nakon potvrđivanja 

optužnice napuštam direkciju. Ne, neću ga pustiti, zaboraviti taj posao, ali imam takav karakter da kada 

imam problem sa zakonom, mislim da nije razumno da ostanem. Još jednom se izvinjavam! 

Munir Jonuzi : Kolega Nedžmidin  je posatvio jedno pravo pitanje, pokrenuo je niz pitanja, mo ovde 

moramo da insistiramo na fer-sear raspodeli u svemu. Najbitnije je da vodimo racuna od fer/shear 

prilikom zaposljavanja, kapitalnih investicija, subvencija, medjutim mi smo sada u skupstini gde je 

drugacija situacija, i da se racuna po fer share raspodeli trebali bi smo biti 15/12 delegata, to se slicno 

odrazava i na sastav komiteta, KPF je sastavljen od 5/2, dok je KZ ¾. To je tako zato sto se KPF 

sastavlja na osnovu broja dobijenih mandata. Predsedavajuca je po meni uradila dobru stvar, ponudila 

ova dva mesta za najvece partije, i trebaju da imaju najvecu odgovornost. Drugi razlog, jeste niko nije 

bio zainteresovan iz nevecinske zajednice, a ova je parcela u delu Opolje. Smatramo da delegati iz 

Opolja su bolje upoznati sa situacijom. 

Nedžmidin  Sejdilar : Zahvaljujem na odgovoru. Pitanje je bilo za sefa za kancelariju. Koje sada 

postavljam, ako se sastavlja komisija od 5 clanova sa samo jednim bosnjakom, da li je to proporicjlano. 

Arijeta Skeraj : Molimo vas da se držite dnevnog reda, inače vam ne dam da govorite! 

Jetmir Ajdini : Pozdrav svima! Što se tiče putnih troškova u zemlji, vidimo da je iznos dosta povećan. 

Vi rezonujete da se radi o prevozu studenata. Imam molbu kao odbornika, da se u selu Zgatar organizuje 

prevoz učenika sa početka sela Zgatar, a ne sa terena. Po ko zna koji put lično sam uputio zahtjev 

direktoru obrazovanja, direktoru uprave. Ne znam, predsedavajući, da li sam vas tražio za ovaj deo. Po 

ko zna koji put ste mi obećali da će ovaj transport biti izvršen. Ni danas se to ne realizuje, ti studenti 

nastavljaju da hodaju. Iako je većina vremena ove zime bila dobra, ti studenti još uvijek nemaju 

prijevoz. Prinuđeni su da hodaju, vjerujem preko kilometra, iako Općina troši budžet i plaća iz budžeta 

građana taj prevoz učenika. Taj transfer studenata ni danas nije urađen. Još jednom sam vas javno 

zamolio, direktora prosvjete, direktora uprave, gradonačelnika, da obezbijedite taj prevoz za učenike, 



  

jer znate gdje je put u Zgataru. Jer se budžet troši, firma plaća, prevoz se ne obavlja. Ja sam još jednom 

javno pitao, neka neko od izvršne vlasti uzme kao obavezu da li će se ovaj prevoz izvršiti ili ne. Hvala 

vam puno! 

Arijeta Skeraj : Hvala! Da li se još neko želi uključiti u ovo pitanje? Ako ga nema, onda glasamo o 

Finansijskom izvještaju za oktobar-decembar 2023. Ko je za ovu tačku dnevnog reda? Ima li prigovora? 

Uzdržavanje? Sa 13 glasova za, 1 protiv i 3 suzdržana, odobravamo ovu tačku. Zatim nastavljamo na 

šestu tačku: Godišnji finansijski izvještaj za 2023. Otvaramo raspravu. 

Bexhet  Xheladini  : Poštovani delegati! Kao što sam rekao u četvrtom tromjesečnom izvještaju, što je 

zakonska obaveza načelnika opštine da podnosi kvartalni izvještaj Skupštini, to je predviđeno i 

Zakonom o upravljanju javnim finansijama, na osnovu Statuta opštine. i Zakona o upravljanju lokalnim 

finansijama, da će načelnik Opštine predstaviti Skupštini detaljan godišnji izvještaj o finansijskim 

rashodima za 2023. Dobili ste materijal, ne gubite vrijeme pregledavajući ga, mi ćemo u mogućnosti 

da odgovorim na bilo koje vaše pitanje i za svaku vašu nejasnoću. Hvala! 

Nexhat Selaj : Zdravo još jednom! U Finansijskom izveštaju 2023 – predsedavajući – ovde smo 

izglasali da je za selo Zim, za period od godinu dana, izdvojeno 25 hiljada evra, od čega je 7 hiljada 

otišlo na izgradnju mosta, a 8 hiljada za izgradnja školsko-poljskog puta. U planu je bilo i kubiranje, u 

preostaloj vrijednosti od oko 10 hiljada eura. Na poslednjoj sednici 2023. ili godinu dana ranije, 

postavio sam mu pitanje, rekli ste mi da je sudski izvršitelj uzeo taj novac. Sada u Finansijskom 

izvještaju za 2023. godinu, u periodu oktobar-decembar, vidim u tom vašem letku koji ste opravdali, 

8280 eura troškova za kockanje u selu Zym. Ne znam cifru, možda administracija to mora prenijeti. 

Koliko je dana potrošeno za ovaj vremenski period, pošto u selu Zym nema kabina, a u izvještaju piše 

kabina od 9.280 eura. 

Nedžmidin Sejdilar : U izvestaju stoji da smo na ime troskova putovanja unutar zemlji, ukupno 

potrosili oko 113.000 za godinu dana. A malo pre smo rekli samo za 3 meseca 83.000 eura. Dali to 

znaci da se vozili ucenike samo 3 meseca. Takodje, troskovi za ciscenje su vam porasli. 

 

 

 

 

Nexhat Selaj : Iz razloga korektnosti - Qamil, već ste me pitali - pošto smo mi ovde ravnopravni, i 

predsedavajući i mi kao skupštinari, dok predsedavajući uživa pravo da priđe kamerama i vidi vrednost, 

takođe verujem da ja imam u pravu. Molimo fokusirajte kameru! Spisak kapitalnih projekata 

realizovanih u periodu oktobar-decembar 2023. Šifra - Qamil - je 46873. Piše: Asfaltiranje puteva u 

selu Zim - 9280 evra. Ja dolazim iz tog sela. Ako ste pobrkali godinu sa 2109 ili 2018, postoji 

mogućnost, ali 2023... da li je pogrešno napisano ili je namerno, ne znam, ali ovde je ovako napisano. 

Hvala! 

Driton Ademi : Pozdrav svima! Imam nekoliko pitanja za izvršnu vlast. Strana 7, za fotokopir aparat - 

14.720 eura. Koliko sam shvatio, 14.720 evra od škole - nemojte me pogrešno shvatiti - od škole "25. 

maj" ste kupili 14.500 evra. 14.720 školskih fotokopir aparata "15 Maji". Ovo je neuobičajeno, jer je 

kao opština kupila školi "25 maji" 14 hiljada eura fotokopir aparata. To je iznenađujuće! Kancelarijskog 

materijala, sa prethodne godine 37 hiljada, otišli ste na 77 hiljada evra. Imaš ga u blizini, šifra 13610. 

Prvi je 13505. Sredstva za čišćenje, sa 5 hiljada ste porasli na 13 hiljada evra. Ne znam šta čistiš da boš. 

Zaustavili ste školski budžet, uzeli ste ga za direktora ovdje i upravljali njime, a donosite ga kako 

hoćete. Uzimate 2 pika, 2 džokera, koliko god puta želite. Da ste ih ranije optuživali da su uzeli šta su 

hteli, a danas ih maltretirate. Ne samo u školama, već i na klinikama i kod kuće, trebalo bi da radite istu 

stvar. Održavanje zgrada, ne znam koje ste zgrade održavali. Računi, održavanje zgrada – 14020 – 48 

hiljada, udvostručenje budžeta, rashodi. Predsjedniče, pitam vas nešto, jer ste nas za mnogo optuživali, 

za naftu 2021. godine, odakle vam ovo ulje od 45 eura, odakle vam ovo ulje od 45 eura, šta ste potrošili 

na ovo ulje? Ko je bio pomazan ovim uljem? Dole, ha? Ne znam da li je Pehlivan imao bocu ili nije, 

jer je posle večere bilo dobro, ali sam iznenađen, rekao sam da nemaju deni pehlivan. Troškovi sudskih 



  

odluka, od 13 hiljada do 100 hiljada eura. Ovo je katastrofalna stavka. Vidim ovde troškove sudskih 

odluka 14410, prošle godine ste platili 13 hiljada evra, odnosno 2022, 2023 platili ste 100 hiljada evra. 

Na troškove robe i usluga, normalno. Nešto meni jako interesantno, u školama, održavanju škola, u 

školi Bresana 4800 evra, ne znam ni šta ste održavali. I sami ste bili na sastanku kada smo ga održali 

za budžet, pošto je nastava u školi, a nije doneta odluka o farbanju. Sve škole imaju zalihe za čišćenje, 

održavanje namještaja, nemate pojma koji su ekstremni brojevi prešli od prošle do ove godine. Još 

jedan problem sa ambulantom, kojoj ste izdvojili - ako se ne varam - 63 hiljade evra. Šifra 52350 – 

renoviranje QMF-ova u Brešani, Llopušniku, Belobradu, kao i AMF-a. Rekao sam to prije dvije 

sjednice, predsjedavajući, i jako mi je žao, a vi ste to vidjeli u medijima, od kada je QMF Brešane u 

ovakvom stanju. Za QMF Brešane izdvojili ste samo 3 hiljade eura. Sramota je za ovu vlast da je u 

odnosu na bolnicu koja je u Dragašu Bresana najopterećenija, čak me je i odvojila, ali stavila kosti u 

kupatilo i stavila neke kosti ispred ambulante tamo, ovo je sramota . Jučer sam šišar, čak i te unutrašnje 

sluzi koje vidim su sramotne. Direktor je prošli put pohvalio da na Kosovu postoje službe. Koliko službi 

ima na Kosovu, direktore, možete li mi reći? Da li pet ljudi obavlja usluge? Nisam protiv da se ne 

interveniše, ali nešto što je hitnije, što dnevno dobije 100 ili 150 pacijenata, uložiti 3 hiljade evra i dati 

30 hiljada evra Kosavi, ovo je apsurd. Osim što vi to možete učiniti, niko drugi to ne može učiniti. Ili 

Llopušniki ili neko drugi, nisam protiv da se ne ulaže u mene, samo kažem, ali veći centar, šteta je ovo 

videti. Hvala! 

Qamil Kolloni : Ozbiljno, smijem se, jer ne znam zašto koristi riječ sramota. A možda ljudi, kada se ne 

stide, koriste ovo kao izraz. Mi se ovdje ne bavimo sramotom, mi se bavimo poslom, čak i vrlo poštenim 

radom. Samo da me pažljivo slušate, jer sam dao pojašnjenja šifru po šifru, jer ponekad čak i kada želim 

da odstupim, pokrijem i nešto što bi bilo dobro kao kolektiv da pokrijem, u većini slučajeva ponekad, 

Dritona, ovim vaš jezik, način, izraz, forme, vučete me za jezik da protiv moje volje kažem neke stvari 

koje ne bi bilo dobro da kažem. Ali prije nego što sam stigao, svidjela mi se ranija izjava jedne od vaših 

delegata, rekla je da imamo dosta miroljubive politike. Zašto? Da uopšte nismo radili. A kada radite, 

postoje riječi. Vrlo normalno, ima uvećanih iznosa, normalno je, normalno, diže se budžet, više se radi 

i sve se to ogleda u brojkama, jer brojke govore same za sebe. Počinjem od prvog koda, molimo vas da 

pažljivo pratite svaki kod. Imate konačni izvještaj, rashode za robu i usluge. Šifra 13130 - službeni 

putni troškovi unutar zemlje: prevoz učenika, praksa studenata srednje medicinske škole u Prizrenu, 

praznici 17. februar i 8. mart, vrede 113.029,89 evra. Putni troškovi u inostranstvo: studijske posjete 

Skadru, Turskoj, Valoni, iznose 25.953,00 eura. Mali troškovi - džeparac su dnevnice koje su isplaćene 

za ova putovanja na koja ste išli, bilo za opštinske službenike ili za delegate, sve su vam određene. 

Imamo posjete Makedoniji, Bosni, Japanu, Austriji, Albaniji, sve je to unaprijed. Ako imate ekonomiste 

u svojim strankama, to vam pokazuje kako ide forma i procedura. Internet troškovi su troškovi interneta 

koji uključuju škole, biblioteke, KKMF i opštinske kancelarije. Troškovi mobilnog telefona, da li 

trebate razgovarati sa vama? Troškovi štampanja, ne marketinga: ugovori sa CPA, 3.315,24 eura, ART 

House. Ugovorni troškovi: ugovorili smo tehničku kontrolu vozila, evo troškova, imamo kalibraciju 

dozatora u KKMF-u, ugovore za zdravstvene i ekološke usluge, čišćenje grada jednom sedmično koje 

radimo i mi su ugovorili. Dakle, u ovom kodu smo uložili u selo Kuk za kanalizaciju koja nam je 

prezentovana Ad hoc, imamo u Kapre, Kosavu, Bellobrad i Dragaš, kanalizaciju koja je popravljena i 

usluge koje smo pružili sa ovim ugovore. Tehničke usluge: Kupili smo vatrogasnu opremu u vrijednosti 

od 1930 eura, to su metle, aparati za gašenje požara i pumpe. Troškovi članstva: Verujem da znate da 

je opština Dragaš član ASK, takođe i ARR. Pogrebne usluge: je vrijednost, vjerujem da nema 

komentara. Nameštaj manje od hiljadu evra, nameštaj za škole i opštinsku upravu po CPA ugovoru. 

Imamo kompjutere ispod 1.000 evra, 14.670,00 evra, što uključuje laptopove i sve računare za Porez 

na imovinu o kojima smo govorili na zahtev Skupštine, jer oni ne čitaju CD-ove koji se štampaju u 

ministarstvu. Zamenili smo i kompjutere za čitanje i verujem da se sećate da smo tokom godine upravo 

od ove Skupštine dobili saglasnost za kupovinu ovih računara. Fotokopir aparati manje od hiljadu evra: 

znate imamo problema sa štampačima, kupili smo štampače za sve škole, za Upravu, podelićemo jer 

smo ove dve godine imali problema sa ovim uređajima. Vjerujem da smo jasni. Posebnu medicinsku 



  

opremu: nemamo drugu opremu, mi zapravo imamo laptopove za montažere, kancelarijske skenere za 

štampanje, a napravili smo osvetljenje stadiona sela Belobrad i sela Globoćice, preko ovog koda smo 

dobili opremu za osvetljenje. Kancelarijski materijal: imamo 77.958,00 eura koje po ugovoru imamo 

od prošle i tokom ove godine koje ćemo koristiti kao rezerve uključujući rokovnike, olovke, papir, 

držače, omote, baterije itd., ako želite da mi izdati specifikaciju za 77 hiljada eura, šta je kupljeno, koje 

su to specifikacije za škole, razni materijali. Ili, dođite u kancelariju, pročitaćemo vam specifikacije od 

korice do korice, uglavnom ove alate. Zalihe hrane i pića: to nisu službeni ručkovi, školski kokteli koji 

imaju manifestacije tokom godišnjica, mi plaćamo iz ovog koda. Medicinski materijal: Vjerujem da 

znate, za lijekove za hitne slučajeve. To je vrlo mala količina. Sredstva za čišćenje: ovo smo uradili za 

cijelu budžetsku organizaciju. Vaj - ti dobri dečko - na albanskom jeziku to ne zovu sletanje nego nafta. 

Ulje je za KKMF generator. Idemo odlučno, kada se uradi servis, potrebno je promeniti ulje, ulje je 

menjano, koštalo je 45 evra. Kažu Vaj na albanskom, ako hoćeš da sedneš, ja ću ti reći, razumeš da ja 

kažem mesto. Pripadao je QKMF generatoru. Ne, kad si izašao iz Pehlivane, drugi razgovor. Nisam ti 

rekao, idi po rečnik, čitaj albanski i srpski, ja ti sad kažem šta si ti meni rekao i ovo je moj izveštaj, ne 

tvoj. Neko drugi je odgovoran za vašu prijavu. Ako vam kažem, oni to ne zovu sletanje, oni to zovu 

nafta. Radi se o servisiranju QKMF generatora. Neka bude jasan, neka to ima na umu. Ulje za centralno 

grijanje: Vjerujem da znate. Za drvo je 134.489 hiljada, od čega imamo pad od 210 hiljada. Nije 

problem, ali smo napravili promjenu, od sagorijevanja na drva nešto smo napravili dizelom, a nešto 

strujom. S druge strane, rashodi se povećavaju. Derivati po generatoru: iznose 3.353 eura. Gorivo za 

automobile: 58.258 eura. Sporazum sa KFOR-om za otvaranje puteva je uključen u ovaj kodeks. 

Prirodni plin: nula. Registracija vozila: Vjerujem da znate šta je, 1.925 eura. Neka vozila su izašla iz 

upotrebe, jer nisu tehnički u dobrom stanju. Osiguranje automobila: Vi stvarno razumijete. Održavanje 

i popravka vozila: Vjerujem da i vi to znate. Održavanje zgrade: renoviranje zgrade opštine, zidova 

biblioteke u selu Belobrad i Bresane, Doma kulture. Ove renovacije su urađene. Održavanje škola: 

imamo sistem vodosnabdevanja u stručnoj školi u selu Šajne, koridor i sanitarne čvorove u selima 

Bresane i Brod, kao i obdanište u Dragašu. Održavanje lokalnih autoputeva: imamo postavljanje 

gradskih lonaca, popravku i nasipanje šljunka na putu "Ndërlivadhe" u Brodosani. Održavanje 

informacionih tehnologija: 1.869 eura, popravka postojeće IT opreme. Održavanje nameštaja i opreme: 

2.851 evra, popravka centralnog grejanja u školi Llopušnik i servisiranje generatora u KKMF. Redovno 

održavanje: 30.714 eura, izgradnja visokonaponske mreže za deponiju u Trokanu, izvršena je od ove 

šifre plaćanja. Oglasi i ugovori: flajeri za kampanju protiv raka dojke, najave za DKA i DKRS. Troškovi 

javnog informisanja: plaćanje lokalnih medija, Radio Sharri, Radio Bambusit, praćenje aktivnosti i 

manifestacija koje se održavaju pod pokroviteljstvom gradonačelnika, nezavisnosti i svih drugih 

praznika. Službeni ručkovi: 14.236 eura, prijem delegacija, predsjednika, ambasadora, iftari sa KBI, 

KF "Opoja", skupštinari, isplata maturantima za maturalnu večeru itd. Svi su uključeni u ovaj kod. 

Troškovi sudskih odluka: Poštovani delegate, nisam hteo da kažem, roba i usluga, platili smo 81.500 

evra za nastavnike i dnevnice. Čak i od kapitalnih ulaganja i od drugih kodova, koštali su nas oko pola 

miliona evra za svu opremu i prevoz nastavnika. Ali kažem vam i nešto, što ne treba da kažem, dođite 

u kancelariju, imamo isplate preko izvršitelja koje dolaze pre 2021. godine, koje su od prethodne vlasti 

koja je ostavila dovoljno dugova. Izvadio sam cijeli spisak, jer tako moliš da to kažeš. Dosta mi je da 

ti govorim da si krao, a ja nisam krao, dolaziš ovde kao đubre, sram me bilo. Gdje je ta tvoja sramota? 

Dobili ste kompletnu specifikaciju, od A do Ž, koliko je uplata izvršeno preko izvršitelja prethodne 

vlade. Inače se ne zaustavljate. 

Arijeta Skeraj : Molila sam vas, svaki poslanik ima pravo da postavlja pitanja koliko god želi, a direktor 

je na njih odgovorio. Molio sam vas da ne koristite ove riječi tokom Skupštine, inače ćete biti spriječeni 

da govorite. Hvala! 

Driton Ademi : Hvala, predsjedniče! Ovo je za poslanike, a ne za direktore. Direktori su nas zvali kad 

ih mi zovemo sa izvještajima, oni mogu sa izvještajima. To nije Skupština direktora. Jako mi je žao što 

ovi ljudi preuzimaju teret, o čemu pričaju na fejsu, šta pričaju u kancelariji, ja ne moram da idem u 

kancelariju. Moram da dođem u kancelariju, to je pristup službenim dokumentima, direktore, ne 



  

zaboravite, ne moram ni da dolazim u kancelariju. Osim sa zahtjevom, imate i obavezu da mi to 

napišete. Prvo, drugo: znam da si igrao fudbal, isto kao i sa mojim dedom, mojim ocem. Znam da je 

jak dribler, zaboravljaš da me možeš driblati jer sam nečiji sin. Znam dobro da je iza vas vaš 

predsjednik, generacija i prijatelj. Zaboravi ovo danas i 700 godina možeš me voljeti, sve dok si živ. 

Normalan predsjedavajući, sada predsjedavajući vlade, nisam protiv. Nisam pomenuo putne troškove 

u zemlji, tata, ti si meni dodao, zašto pominješ autobuse, vozio si učenice u Prizren autobusom. Da li 

ova opština ima autobuse ili nema, zar nemate sredstva da popravite te autobuse? Direktor obrazovanja 

mi daje krevet. La Zeni, jako mi je žao, ima autobus, ali ne želiš da ga popravljaš, hoćeš da ga igraš, 

nije tako. Dao sam nekome da ih odveze u Prizren, to je... ti meni daj i popravim taj autobus, odnesi 

meni i daj dnevnicu tom vozaču. Da, želite ga dati kompaniji. Što se tiče srama, objasniću još jednom, 

sram me bilo, zaboravi da mi možeš reći. Ali ja vam kažem da ste vi uneli nepotizam ovde. Nepotizam 

je što ste angažovali članove porodice, a ovo je sramota za vas kao direktora i donijeli ste nepotizam. 

Da li želite više dana, otvoreno rečeno, na albanskom? Ne možeš me više sramotiti, razumiješ li? Da 

ste danas ovdje, na ovoj poziciji, da ste ovdje zaposlili članove porodice. Ako hoćeš lični, možeš i lični, 

ali ja nisam imao nikakvu nameru, ni porodičnu, ni da me tražim. Mislio sam ono što vidim, direktore, 

tu sam da razgovaram sa vama. Nemam nikakve lične apsolutne vrednosti. Ako ste prošle godine 

potrošili 20.000 evra, ove godine ste potrošili 70.000 evra, javiću vam i tražiti argument zašto ste 

potrošili toliko novca 2023. Ne znam koliko je seansi kod vas kao direktor, uveče, osećam da govorite 

o nekim drugim skupšćinima, da vrlo lično shvatate stvari kada se protive. Ne, čovječe, jer ja nemam 

apsolutnog ličnog, direktora. Imam lične za ovo: 18 hiljada, ovdje piše nabavka za ured Bresana, 18 

hiljada eura. Šta imate za 18 hiljada evra? Još jedno na kraju: školski hodnici, direktor, školski hodnici 

gdje ste slikali u Bresani? Ko si ti da bacaš pepeo u oči, da li te briga? Zašto obmanjujete ovaj narod? 

Vi ste iza izgradnje krova, a danas izlazite i kažete da smo okrečili hodnike. Da, da, farbali ste i hodnike, 

hajde da pogledamo ambulantu, farbali ste hodnike, kako je ambulanta. Nije zbog nečistoće, već zbog 

posla na koji ste dali tendere. Pogledaj EC-e, čak i sve, nije u pitanju čistoća, imaju sve deterdžente, ali 

ajde, vidi posao. Da, da, dobro je, bravo, potrošili ste 90% na kapitalna ulaganja. Potrošio si ga, ali šta 

si radio na terenu. Ne znam ko vam je dao te potpise da ste danas izašli i tukli sud koji imamo 90%. 

Znam da imaš bo 90%, ali ga ne tražiš. 

Qamil Kolloni : Delegati, ništa nema veze sa ličnim stvarima. Radi se o vašem rječniku kada ste se 

pozabavili stidom. Ako postoji petlja, ona je u rečenici. Brojke su vrlo tvrdoglave, ne ostavljaju vas na 

miru. 18 hiljada i 500 eura su prije 2021. godine, uslovni ili sudski troškovi. Koristio si reč sramota i 

nisi hteo da uneseš tih 20.000 i 40.000 evra. Nisam vam dao nikakvo pojašnjenje da li je to urađeno 

dobro ili ne. Direkcija za finansije daje stvarno stanje. Inženjeri su, komisija je ta koja procjenjuje i 

prihvata radove. Novac izdaje Direkcija za privredu i finansije. Za to imate druge procedure koje 

možete pokrenuti na sudu. Da li je to urađeno u Brešani, da li je to urađeno u Billushu ili gde je to 

urađeno, to je vaše pravo, ja to nikada neću ograničiti, ograničiću pravo na osporavanje i vređanje. Zato 

što nisam upotrebio reč sramota. Molimo vas, pridržavajte se ovog rječnika! Stoga, sve dok znate kako 

koristim riječ sramota, možda se i ne bih sramio. Što se tiče igranja fudbala , ako znaš da se šališ, ja ne 

znam da se šalim, jer brojke nisu bitne. Vrlo je direktno što ste uvjereni, da imate brojke koje ne 

ostavljaju kamen na kamenu. Ako se ovi izvještaji ne poklapaju sa komisijama koje su prihvatile 

radove, onda sam ja odgovoran. Ne koristiti kada je riječ o riječi stid, sramota, vlada, vlada. šta smo 

mi? Za svaku šifru posebno sam pojasnio koji su troškovi tu uključeni. 

Artan Loshaj : Pozdrav svima! Gospođo Predsjedniče, molim vas da nam na društveni način stvorite 

uslove za rad! Direktori predsjednika ovdje nisu u upravnom odboru. Oni su u Skupštini opštine, u 

Skupštini gde je izabran poslanik, gde ga direktno bira narod, a ne savetnici predsednika opštine. Po 

zakonu i redu, jedino načelnik opštine ima pravo da nam ovdje daje odgovornost, jer ga bira narod 

direktno. Tokom cijele sjednice, kako iz zemlje, tako i rivalstvo koje direktori imaju među sobom, žele 

to da ispolje ovdje, to je rano u kampanji. Znamo vrlo dobro - rekao sam još jednom - ali predsjednik 

je u pravu što nam ovdje daje odgovornost. Pričamo o finansijskom izveštaju, predsedavajući nam daje 

odgovornost, direktor finansija je uzet, pošto je navikao da vređa svakog delegata, ostavio me, ostavio 



  

me, ja ću to da rešim sa Dritonijem i počeću redom . Ne trpimo - rekoh još jednom - zahtijevam, inače 

ću moliti da se sjednica zatvori. Nema uslova za rad. Optužite nas iz zemlje. Odlazi časni direktor 

Uprave, rivalstva sa njegovim direktorom, jer znamo tu politiku, izbori su blizu, ne ostavljajte ih na 

ovoj propovjedaonici. Mi nismo za njihovu dnevnu politiku. Ovo pripada parlamentarcima, ovo pripada 

narodu, ovo pripada nama. Molim vas - rekao sam još jednom - oni nisu u upravnom odboru, oni su u 

skupštini. Direktor nema pravo bez pozivanja delegata, nema pravo da ide na govornicu sa replikama. 

Ako me pozovete čim se pojavim na sednici, on mi oduzima pravo da govorim i meša se. To je... to je 

pogrešno. Molim te - sad te kao sestra molim, nemoj da nam dozvoliš, jer će na demonstrativan način 

ceo PDK napustiti sednicu, jer nema uslova. 14 godina direktore, pogledajte vijesti, 14 godina smo 

izdržali. Lopovi, neznalice, hladna voda, takva voda... vidi šta radiš 14 godina. Podnijeli smo vas na 

najbolji mogući način, delegat nema uvrede od strane izvršne vlasti, 14 godina. Predsjednik, ko god da 

je, pozvao je opozicionog delegata za budžet i konsultovao ga. Čak ni mi nismo ostavili više od ovih. 

On je to približio, jer mi smo vlast, i nije nas uvrijedio kao i obično, ali dolazi kraj. Znamo nas i sa 

pijunima, ne sa sela, ali znamo i mir sa yau nala sa gnezdom. Nema direktora direkcija, jer su savjetnici 

načelnika, mi i građani tražimo račun od načelnika općine. Hvala! 

Arijeta Skeraj : Hvala Artane! Žao mi je što sam dao riječ i režiser je izašao, ali zbog godina imam 

malo kulture da to ne radim. I ja se izvinjavam, ali video sam da je Dritoni molio gospodina Qamila 

Kollonija da ima, zato je direktor izašao, nije izašao jer skupština nije tražila. 

Bexhet  Xheladini  : Poštovani delegati! Što se tiče vašeg pitanja, kubizacija puteva u selu Zim, naziv 

projekta koji je ova Skupština odobrila 2022. godine, a da se realizuje 2023. godine, glasi. Ovdje su u 

igru ušli zgušnjavanje, punjenje i na kraju kockanje. Ovo je naziv projekta koji je odobrila Skupština. 

Nije bilo moguće završiti ovaj projekat u cijelosti, bilo je moguće samo zgušnjavanje, punjenje itd., ali 

nije bilo moguće napraviti kockanje. Isplata se vrši na osnovu imena, a uplata se vrši u četvrtom 

kvartalu. Suma ostalih sredstava koja je premašena, tender je pripremljen i kocka napravljena, u 

međuvremenu, na osnovu sudskih odluka, izvršitelj nam je uzeo negde blizu pola miliona evra, blizu 

100 hiljada evra od robe i usluge, 250 hiljada eura od plata i dodataka, ostalo je dobio i od kapitalnih 

ulaganja. Čak su i sredstva za selo Zim, koja su tamo bila, otišla na plaćanje kolektivnog ugovora. 

Nastavićemo i ove godine sa isplatom kolektivnog ugovora i verujem da, ne znam da li ćemo uspeti da 

to završimo ove godine, ali sve sudske odluke koje nam budu stigle, mi ćemo izvršiti isplatu. Što se 

tiče Dritonija, pravite veliku buku oko ulaganja koja su uložena u zdravstvo. Opredelili smo preko 60 

hiljada evra za renoviranje svih QMF i AMF na teritoriji Opoljskog regiona. Renoviranje je takođe 

urađeno na QMF-u u Bresani, AMF-ima u Belobradu, Blacu, Kosavi i QMF-u u Llopušniku. U Bresani 

postoji potreba za toliko alata i renoviranje je urađeno. Ako hoćete proviziju od Skupštine, možete otići 

i vidjeti da je izuzetno dobro renovirano taj centar i da nema potrebe da se troši više novca nego što je 

potrebno. Postoji potreba za više sredstava datim AMF-u Blaçi, Kosave i QMF-u - Llopushnik i 

Bellobrad. Dakle, Vlada pravi te planove, a mi vam dajemo odgovore i račune. Nije tačno da ovdašnji 

direktori nemaju pravo da govore. Ja kao načelnik opštine imam pravo da ovlastim koga hoću u 

razgovoru sa direktorima. Možete i direktno – to je po propisu – pozvati direktore da se izjasne, ali ako 

ja ne smatram da treba da govorim, zvaću direktora uprave, direktora budžeta i finansija. Ova 

propovjedaonica je vaša, ali Qamili je izašao s pojašnjenjima na vaš zahtjev i pitanja. Prije nego što 

predsjedavajući stavi izvještaj na glasanje, još su neke stvari ostale neobjašnjene. Molio sam direktora 

Uprave da, ako mu predsjedavajuća da riječ, neka da pojašnjenja ako može, pa da nastavi dalje. Hvala! 

Nexhat Selaj : Hvala još jednom! Predsedavajući, u jednom delu ste bili jasni. U zadnjem dijelu nam 

niste dali nikakva pojašnjenja. U kapitalnim projektima za 2023. godinu izdvojeno je 25 hiljada evra 

za selo Zim, ni mi to ne sporimo. U prvom periodu, prvom kvartalu, bilo je ulaganja u izgradnju puteva. 

Možda sam, ako se sećate, imao par replika u izvođenju posla, posle intervencije je gotovo, nema 

primedbi, ne mogu reći loše. U trećem kvartalu, a ne u drugom, u Qollopek most je uloženo oko 7 

hiljada evra. Možda ste izašli i vidjeli, nema uslova za mnogo bolje nego što je bilo. Sada u četvrtom 

kvartalu piše da je spisak završenih kapitalnih projekata vrijedan 9.280 eura. Ovo mi nije jasno. 

Urađeno je, projekat urađen. Za 8 hiljada i za 7 hiljada koja ima vrednost od 15 hiljada i nešto evra, 



  

sasvim je u redu. Ali, preostali novac, od 2.280, jednim dijelom je uzeo izvršilac, sada se kaže da su 

uloženi. Ne znam gdje se ulažu. Ako ih je sudski izvršitelj uzeo, ne mogu se računati, jer mi još uvijek 

dugujemo mještanima Zima 9.200 eura. Ali ako su ostvareni, da li to više čini mjesto gdje su ostvareni? 

Nisu realizovane. Ako je sudski izvršitelj uzeo, sve je u redu, ali 2024. godine, da znamo da smo dužni 

stanovnicima sela, kako god da se podijele iznosi, dugujemo i njima 9.280 eura. Ovdje piše da su 

realizovani, samo ovdje se ne slažemo. Hvala! 

Munir Jonuzi : Na osnovu politicke Odluke MALS nema pravo da vodim sednicu, pozivam najstarijeg 

delegate da preuzme ovu obavezu. 

Mehmet Spahiu : Hvala! Gospodin Samidin Xheladini ima reč, u redu. 

Samidin Xheladini  : Poštovani delegati, sve vas pozdravljam! Preuzeo sam riječ za dio koji nisam 

rekao, ostalo će se govoriti na različitim mjestima. Predsjedavajuća nije tu, nije mi dala riječ, dohvatio 

sam je tri puta. Ima reakcija i drugih, samo meni je dato upozorenje. Opet, osoba u pitanju, Uran, nije 

prisutna. On je deset puta odgovarao iz zemlje, ja sam odgovorio jednom, imao je i lični razgovor . 

Ponašanje uopšte nije korektno, ne znam zašto. Čak se i Nedžmidini javio deset puta iz zemlje, i sam 

sam to vidio. Ali, nažalost, tražio sam i pitam, prethodna vlast je to namjerno uradila. Ali zašto sadašnja 

vlast to ne radi, ne znam. Dozvolite mi da to uradim - zaboravio sam kako se sada zove - to je onaj koji 

odražava sve delegate, uključujući vođu i sve: Teleprisutnost. Teleprisutnost uporno tražim i dobio sam 

je ovdje. Prvo smo platili za građane, postavili smo cilj da se svaki pokret svakog čovjeka vidi iz 6 ili 

8 uglova. Nekoliko puta sam pitao, čak iu prošlom mandatu, namjerno su demantovali da je to 

usmjereno samo u jednom pravcu. Želim da teleprisustvo bude ovdje na sljedećem sastanku, ili ako je 

pokvareno, neka osoba koja ga je pokvarila neka računa. Ko je to razbio - ako je istina - nisu nam dali 

nikakvo objašnjenje šta se dogodilo. Dritoni me privlači samo iz jednog razloga. Ambulanta u Brešani 

3 hiljade eura. Za vrijeme vlade Šabana Šabana je urađena adaptacija ambulante Bresana, ne znam 

kolika je suma, nisu me zanimali detalji. U Ambulantnoj klinici Bresana renoviranje higijenskih kutaka 

nije urađeno za vrijeme mandata Shabana Shabanija. To nije urađeno i bili su katastrofa. Ja sam lično, 

sa ljudima dobre volje, uradio nekoliko intervencija, koje su sada funkcionalne jer mi je stalo do 

pacijenata – oni nisu moji pacijenti – ali uglavnom ja imam posao u laboratoriji i oni imaju pristup. Šta 

se desilo, taj dio infuzija nisu radili, i tada su bile katastrofa. Najgore što je bilo, direktor KKMF-a – ne 

znam da li je tačno – vođe nisu bili ni iz Dragaša, ni iz Prizrena, Mališeva ili Orahovca. Što se mene 

tiče, bila je haotična situacija, sve je bilo buđavo, crno. Videli ste i sami, mislim na poslednji mandat. 

I predložio im da ne ulaze u laboratoriju. Nisam rekao crkvi do danas. Zašto ti ne radiš posao ovdje? 

Direktor nam je rekao da nemate pravo ući ovdje. Ne znam šta mu je rečeno. Thane nam je rekao da 

me ne ljubimo ovdje. Ja sam lično razgovarao i sa Šabanom Šabanom, rekao je da je to s 

predumišljajem. Mislim, pogledajte nivo, Hitna pomoć u Bresani je intervenisala u prošlom mandatu, 

i nepotrebno se digla prašina. U trenutku kada je vlast preuzela - ja nisam dio toga, njihovih zasluga, 

oni sami su dio - oni su to unaprijed vidjeli i etiketirali probleme gdje jesu, vidjeli su i u Bresani da je 

situacija haotična . Čak su nas i gradonačelnik i njegovo osoblje podržali i poslali su tamo inženjera. 

Urađena je mnogo bolja renovacija nego što je to urađeno u prošlosti. To je uvredljivo - i sam si tu, 

vidio si - napominjem prošlost da je uloženo, renoviranje, iako ništa nije urađeno. Sada je to urađeno 

mnogo, sa mnogo novca. Drago mi je, nemam dan da je suma 3 hiljade evra, hvala na najavi! Sa 

iznosom od 3 hiljade eura uloženo je veoma veliko. Pitam funkcionere koji su vidjeli kolika je tada bila 

investicija, jer se to pitanje već postavljalo, u prošlom mandatu, koliki je iznos renoviranja Ambulante 

u Brešani. Bresana ima blizu 3 miliona evra, koliko i vi imate u džepu. Ne želim da se petljam u njihov 

posao, jer je to njihova stvar, ali problem je što je malo – jer nisam imao 3 hiljade evra – malopre 

mnogo posla urađeno. Cijela Ambulanta je napravljena kako je bolja. Believe! Čak mi je žao što 

inženjer - da nisu krivi službenici - inženjeri rade pogrešan posao. Trebao je vidjeti specifikaciju, 

sljedeći put će nas pitati. Šta zna funkcioner opštine šta mu je ponuđeno ovim projektom. Nije došao, 

na primjer, da me konsultuje. Molim te! 

Agron Gashi : Pozdrav vama, prisutnima, pozdrav predsjedavajućem, pozdrav vama kao 

predsjedavajućem i svim ostalim kolegama Skupštine! Pošto je bilo mnogo ponavljanja i diskusija 



  

različitih tipova u vezi sa odlukama koje je donela ova skupština opštine, slažem se sa gospodinom 

Uranom Halimijem koji je rekao da otvorimo više vrata, da otvorimo više kapija, da dobijemo legitimno 

i legalno pravo za donošenje odluka. U potpunosti se slažem sa gospodinom Uranom, da neke donesene 

odluke ne treba poništavati, dobro je prelistati i otvoriti vrata, tražiti pojašnjenja, jer zaista ne može biti 

sjednice a da se nešto ne poništi. Trebam više pojašnjenja. Ali, s druge strane, bilo je i optužbi na račun 

prethodnih direktora koji su se ranije oglasili. Izvršna vlast i načelnik općine kažu da ima pravo, a ja 

vjerujem da ima pravo, jer postoji nekoliko izvještaja iz godine i tromjesečnih perioda u kojima su 

direktori zaista u fluktuaciji i svakako ih treba evidentirati. da dam neka pojašnjenja. Međutim, ne 

slažem se sa drugom stranom opozicije, koja se često izjeda i šteti samo optužbama, ali Vetim 

Ramadani i Qamil Kolloni su rekli da je legitimno pravo da svaka nepravilnost koju vidite na pravnoj 

strani, i to nije ucinjeno i ima zloupotreba, to su vrata tuzilastva i suda . Ne zaboravite da ste u 

prethodnim vladama imali direktore koji su otpuštani sa radnog mjesta i sa 30 slučajeva, jedan za 

drugim, a kamoli da su napuštali svoje radno mjesto ali su morali i krivično odgovarati. Vi dobro znate 

ko su ti direktori. Onda ste imali i više rukovodioce koje je pratilo sudstvo i tužilaštvo, prvog ili drugog 

stepena, sa mnogo predmeta koji su se provlačili kroz tužilaštvo. Džaba nam da pričamo ovde, da 

upiremo prstom, nije da ovde ima dogovora a ne ovde je dobro a ovde je loše, nego je čitavo legitimno 

pravo da se podigne optužnica i odnese na sud i tužioca gde se vidi da postoji nepravilnost . Onda, 

nažalost, ovu trogodišnju vlast koju sam do sada vidio, direkcije se ne vuku kroz tužilaštvo. Predsjednik 

se ne vuče kroz tužilaštvo. Na vama je da, ako vidite ovako nešto, tužite. Ali, čak i ako nije razumno 

obraćati se predsjedavajućem, vi ste nesposobni u tom pogledu. Evo ja sam ranije čuo predgovor, vi ste 

nekompetentni u nekim odlukama. To čak i ne spada u rečnik nas poslanika, narodnih izabranika, ali 

ako postoji invaliditet, to je selekcija koju je izabrala cijela zajednica, Gora i Opojë, prvi u zemlji kao 

najviši rukovodilac . Ta riječ je pomalo uvredljiva i ima mnogo drugih riječi i izraza koji se koriste 

nježnije. 

Arijeta Skeraj : Gospodine Agron, ima li prilike za tačku dnevnog reda, jer svi članovi mole da se ide 

na pauzu? 

Agron Gaši : Završio sam, izvinjavam se! Cijeli zaključak ovoga nije upiranje prstom da ste nesposobni, 

već legitimno pravo da radite sa dokumentima i da za tu nesposobnost odgovarate krivično. Hvala vam 

puno! 

Artan Loshaj : Veoma mi je žao, predsedavajuća! Moj kolega je podstakao raspravu, kada je rekao da 

su direktori jako dobri. Ishalla su veoma dobre! Optužio nas je da iza sebe imamo optužene direktore, 

istina je. Postali ste advokat, odlično, jer ste u koaliciji. Nešto ste zaboravili: osam godina ste bili sa 

nama u koaliciji, bili su vam loši direktori, bili ste zamjenik načelnika opštine. Molim te, samo malo, 

nisam te prekidao, molim te, samo dovoljno! Znam da treba da unajmiš advokata, sad nemaš 

mrtvozornika, čak ni potpredsjednika, ti si poslanik, dva su te zaposlila, dobar posao, nadam se da će 

zaposliti još deset. Imate dva mandata kao zamjenik načelnika opštine, ako bude prekršaja, 

nepravilnosti, sa vama, sa vama . Nemoj, kolega, zato što mi se sviđaš ovakav, nemoj da optužuješ 

stranku na vlasti jer si i sam bio sa nama. Sad ne ideš tamo gde si gladan... molim te! 

Nedžmidin  Sejdilar :  Kolloni je jako dobar dribler. Ostali ste duzni g.Selaj na pitanje zasto niste 

investorali kocke u Zjum. Svesni smo da je privatni izvrsitelj trazio da se isplati 500.000 euvra na ime 

toplog obroka, ali i vi ste bili svesni kada ste pravili budzet, zasto niste stavili u budzeti stavku kako i 

gde da isplatite to. Zar je izvrsitelj mora da skine novac gde su bile najmanje kapitalnih investicija. 

Zasto niste skinuli novac u Bresane 15-20.000 eura, to se ne bi osetilo. 

Jetmir Ajdini : Pozdrav još jednom! Što se tiče ovog izvještaja o budžetu za ovaj kvartal, zadržaću se 

na nekoliko tačaka. Jedna od tačaka je i iznos sredstava koji ste dodijelili selu Zgatar za popravku pumpi 

za vodu. Radilo se o iznosu od 8.000 evra, koji opštinska vlast nije uspela da potroši, čak ni te pumpe 

nisu popravljene i taj projekat nije realizovan. Veoma je velika potreba građana sela Zgatar da obezbede 

vodu za piće, kada se zna da je jedno od sela koje ima najveći problem sa pijaćom vodom, jer se 

snabdevanje vrši pumpama. Sredstva su dodijeljena početkom godine, općinska vlast nije našla 

vremena da raspiše tender, čekala je do kraja godine, tačnije u mjesecu novembru, ako se ne varam. 



  

Raspisali ste tender za podešavanje pumpi, tender za koji je firma koja je konkurisala premašila iznos 

budžeta, nije realizovan, taj tender je propao. To je hitan slučaj koji treba popraviti. Pitao sam vas još 

jedno pitanje o transportu, niko mi nije odgovorio, ni direktori ni predsednik. Iznos sredstava koji smo 

izdvojili za sanaciju puta Brrut - Zgatar je suma od 133 hiljade eura, projekat koji je završen. U taj 

projekat je uključena i popravka drugih puteva, vrlo dobro znamo u kakvom je stanju put kroz selo 

Brrut, udarne rupe koje treba sanirati a nisu sanirane i udarne rupe u drugim selima koje su obuhvaćene 

tim projektom. projekta, takođe nisu fiksni. Tražio sam odgovor. Na putu Brrut - Zgatar izdvojili smo 

133 hiljade eura za asfaltiranje tog puta. Projekat realizovan, znamo, sa nedostacima koje ima. Jednom 

smo razgovarali o tome, rekli ste da kompanija obećava da će popraviti grešku koja je napravljena ili 

štetu koja je učinjena u ovom trenutku. U taj projekat je uključeno i uređenje jama u nekim drugim 

selima, Brutu, Kosavi i još nekim selima. Nisu realizovani, situacija na putu u selu Brrut je poznata 

takva kakva je, puna rupa, potrebna je intervencija. Takođe na Kosovu. Ne znam zašto nisu realizovani. 

Hvala! 

Vetim Ramadani : Onda, da ne bi zakasnilo, pošto su poslanici tražili pauzu, da kasnije ne ostanemo 

dužni. Što se tiče kancelarijskog materijala u iznosu od 77.958 i sredstava za čišćenje 13.489 eura. Ove 

zalihe su napravljene, kao što znate, politika Trezora se takođe promenila, naravno sa novom vladom. 

Nova vlada ima svoju viziju. Repozicioniranje ili prethodno pozicioniranje menadžmenta u opštini, 

posebno snabdevanja, takođe se promenilo. U praksi je od Direkcije za finansije zahtevano da se izvrši 

klasifikacija skladišta, u saradnji sa Direkcijom za administraciju, odnosno da se izvrši centralizacija, 

pošto opština Dragaš već četiri godine dobija oštre primedbe u vezi sa upravljanjem finansijska sredstva 

ispod 1 hiljadu eura. I mi smo imali obavezu da napravimo centralno skladište i onda imamo dva 

podskladišta, koje smo napravili u januaru mesecu, nakon što su nadležni službenici KKMF-a i DKA 

bili na obuci. Dakle, sav ovaj fokus nije urađen radi centralizacije nabavke, već radi bolje kontrole iste 

i da bismo mogli raspravljati u e-Wealth sistemu. Pošto sistem e-Pasuria ranije nije bio funkcionalan. 

Imamo sve fizičke fajlove, oni su u Opštini od pre mnogo godina, ali nisu ažurirani u sistemu e-Wealth. 

Odnosno, kada je nabavka primljena, to je urađeno preko komisije, dok je izlaz fizički evidentiran, ali 

službenik koji ih je primio nije uploadovan u sistem. U ovom slučaju, na primjer, direktor škole ili 

ljekar, ili službenik općinske uprave. Što se tiče vrijednosti ponude, ponuda je izuzetno obilna. Srednja 

stručna škola koja se nalazi u Šajnu - pozivam sve vas, ko ima prilike i vremena, da pođete  i vidite 

kolika je ogromna zaliha u toj školi, počev od zaliha papira, što je vrijednost za koju mogu reći da 

imamo do kraja godine bez problema. I, da se onda nastavi za zalihe školskog materijala, kancelarijskog 

materijala i slično, posebno školskog i administrativnog inventara. Nije istina da zadajemo mnogo 

problema ljudima koji dolaze ovdje. Opštinska uprava postepeno implementira sistem dostave 

materijala koji zahtijevaju druge relevantne institucije. Praktično, ako direktoru škole treba određena 

količina higijenskog ili administrativnog materijala, mi ćemo to poslati preko opštinskog magacina i 

već se bavimo ovim poslom, radnik Opštinske uprave uzima materijal i šalje u odgovarajuću školu. 

Osim u slučajevima kada ima direktora škola koji dođu svojom voljom, dođu u Dragaš i sami obave 

nabavku, kako bi spasili i opštinu, a materijal nabavili na licu mesta. Što se tiče pitanja koje se pojavilo 

da je u nekim selima, odnosno u selu Zgatar, ako se ne varam, planirana vrednost od 8 hiljada evra za 

pumpe za vodu, a one nisu uopšte potrošene. Pošto je tender propao - to je činjenica jer se to vidi i u 

izvještaju - ali tako nešto se dogodilo jer sudski izvršitelj prilikom izvršenja sudskih odluka 

neopterećeno uzima sav novac koji se trenutno nalazi u sistemu. U trenutku kada nemamo potpisan 

ugovor, nemamo načina da se obavezamo. Borio sam se da pronađem fajl, a ti si mi rekao preciznije. 

Što se tiče nabavke pumpi, krajem ove ili naredne godine, Zgatari će, kao i sva druga sela, biti 

snabdjeveni vodom. Čak i to je među retkim selima koja imaju luksuz da imaju izvor direktno iz 

centralnog basena u Radeši. Ne, nije hipotetički, radovi se završavaju. To nije dobra praksa, nikada vas 

nisam prekidao, čak je i sam LVV glasao protiv Ujjejellesa. Da, sa budžetom koji planiramo i 

ostvarujemo. U svakom slučaju, mi smo to realizovali, pumpe će se realizovati, doći će i voda, nije 

problem. Da, samo sam htio pojasniti, da budem fer prema vama, da je ovaj novac propao iz ovog 

razloga. Možda je došlo do kašnjenja u procedurama, ali smo na kraju raspisali tender, izdat je izvještaj 



  

o otvaranju, novac je primljen, a i tada je procedura propala. To je mala vrijednost, vjerujem da se i ove 

godine možemo suočiti bez ikakvog problema. Zato što to možemo izvršiti i od roba i usluga, pošto su 

to oprema, možemo ih kupiti. A što se tiče oštećenja na asfaltu na putu Brrut-Zgatar, drugi segment je 

takođe bio izlaz iz sela Zgatar i ulaz u selo Blač, do centra sela Blač. , pukotina koja se dogodila na tom 

prostoru, u stvari, to je bila i ranija preporuka inzenjera da se asfaltiranje ne izvodi odmah, odnosno da 

se ostavi neko vrijeme, posto je dogovor sklopljen - da uzimam Ovom prilikom da se u ime 

gradonačelnika i opštine Dragaš javno zahvalim licima koja su oslobodila svoju privatnu imovinu kako 

bi se traka puta proširila, postavljen je izuzetno visok potporni zid. Preporučeno je da se punjenje malo 

opustite da ne bude problema. Međutim, zbog pritiska, pošto je to bilo vrijeme kada Mergata posjećuje 

njihove porodice, bili smo primorani da odemo nešto ranije, ali pod drugim uslovom, tako da dotična 

firma dobije garanciju da ih popravi. Vjerujem da će vrlo brzo - ove godine, pošto smo još uvijek u 

zimskoj sezoni i dobro je ostaviti da malo odmori - taj segment biti saniran, jer postoje obaveze oko 

ugovora. Inače, odgovornost je ekonomskog operatera. Hvala! 

Qamil Kolloni : Moja je dužnost da razjasnim, pojašnjavam da je u Budžetskom cirkularu broj 1, ako 

niste zaboravili, u ovoj Skupštini da smo odobrili budžet, Budžetski cirkular koji su nam poslali Vlada 

i Trezor, za Budžetska prognoza, mi smo predvideli 300 hiljada evra, mnogo više na poziciji Plate i 

dnevnice. Kao i direktori, s obzirom da se radi o kolektivnim ugovorima u obrazovanju i zdravstvu koji 

se ne završavaju, mi smo predvidjeli ovih dodatnih 300 hiljada eura. Prvi budžet dobijate kada smo ga 

odobrili prvim budžetskim cirkularom, ali u konsultaciji sa drugim budžetskim cirkularom, pre nego 

što ga je usvojila Skupština, 300.000 evra je skinuto sa plata i naknada i bili smo primorani da ih 

prebacimo u kapitalne investicije. . Mi kao direktori i kao lokalna samouprava sve ovo imamo na umu, 

ali zašto zaboravljate, ili mislim sa stručne tačke gledišta dajući pojašnjenje, da su predviđeni i odobreni 

upravo od ove Skupštine. Oba budžetska cirkulara poslata od strane Vlade Kosova i Trezora. Ako to 

nije slučaj, onda sam ja dribling broj 1. Ako je to slučaj, ne znam zašto želite da driblate. 

Nexhat Selaj : Izvinite, još jednom sa žaljenjem što malo odlažemo pauzu za ručak. Pitao sam 

gradonačelnika, ne kažem da ne možete, ali nije mi odgovorio. Čekao sam da direktor finansija nešto 

da, on nije naveo razlog, čekao sam direktora uprave. U kapitalnim investicijama izvršenim u periodu 

oktobar - decembar, asfaltiranje puteva u selu Zim - 9.280 evra. Predsjedniče, možete i zapisati šta vas 

pitam. Od izdvojenih 25.000 evra, 8.000 je otišlo na asfaltiranje puta, 7.000 potrošeno na most, što je 

oko 15.000 evra. Ostalo je nešto manje od 10.000, 9.280. U ostvarenim rashodima piše da je ovaj novac 

realizovan. 9.280 eura, šifra 46873. Molio sam za odgovor, ako je moguće, za ovo, ništa drugo. Za ta 

dva završena, nemamo šta da kažemo, samo za ovu realizaciju. Hvala! 

Bexhet  Xheladini  : Možda nisam bio potpun kada sam dao odgovor, ali koliko znam, više od 25 hiljada 

evra je izdvojeno i za most i za izgradnju puta. Međutim, isplata ovog troška je izvršena u četvrtom 

periodu kvartala. Dio kocke koji je bio u projektu ostaje nedovršen, a most ostaje nedovršen. Za most 

znam da je potrebno dodatnih 7-9 hiljada eura i nakon što se most završi. Za most je izdvojeno 20.000 

ili 25.000 evra, firma je pojeftinila za blizu 10.000 evra i ta sredstva su ostala. Raspisan je tender za 

popravku mosta, znate, tri puta je padao sneg, a radovi nisu obavljeni i taj alat je otišao u višak. Dakle 

most, sada u martu imamo sredstva u vrednosti od 230.000 evra koja su vraćena, lični dohodak koji 

nije utrošen prošle godine, deo ovih sredstava biće izdvojen za most u Ćolopeku. Takođe, predviđena 

naplata je premašena i mi ćemo ovu vrijednost od 230.000 eura dostaviti Skupštini i ona će glasati gdje 

će ta sredstva ići. Dakle, vrlo sam uvjeren da nećemo ostati dužni vašem selu za ona sredstva koja su 

ili otišla u višak ili su otišla izvršitelju. I nije uzeto samo iz vašeg sela, uzeto je na kraju iz skoro svih 

sela, jer je deo od 400 hiljada evra uzeo sudski izvršitelj a deo, normalno, otišao je u višak. Da, 

generalno, budžet možemo realizovati preko 95%. Nismo dostigli 100%, ali smo ipak zadovoljni što 

smo uspjeli potrošiti budžet, uključujući budžet za kapitalne investicije preko 85% ove godine, tako da 

možemo konkurisati i na Grantu za performanse za 2023. godinu. Za radove koji su završeni, novac je 

pušten. Naziv projekta je bio takav. Ako sumnjate u nešto, službeno zatražite uvid u službenu 

dokumentaciju, uzmite dokumente, ako ste u nedoumici, odnesite slučaj u tužilaštvo. Nije 25 hiljada 

evra za vaše selo, više od 25 hiljada, ali sad ne mogu da se setim. Znam da je samo za most izdvojeno 



  

25 hiljada eura, plus ostala sredstva su izdvojena za podebljanje i asfaltiranje puta koji vodi do farme. 

Rekao sam vam, nije bilo plaćanja dok se radovi ne završe. 

Arijeta Skeraj : Hvala, predsjedavajući! Pošto većina članova Skupštine traži pauzu za ručak, onda 

stavljamo na glasanje Godišnji finansijski izvještaj za 2023. Ko je za ovu tačku? Ima li prigovora? 

Uzdržavanje? Sa 12 glasova za, 10 protiv i nula uzdržanih, ova tačka je odobrena. Poštovani članovi, 

čekam čelnike poslaničkih grupa u kancelariji pet minuta. Idemo na pauzu od sat vremena, nakon sat 

vremena se vraćamo u Skupštinu. Hvala! 

Zatim krećemo sa sedmom tačkom: izvještaj KKSB-a za period jul-decembar. Poštovani delegati, za 

ovu tačku ste prihvatili samo materijal. Ovaj izvještaj je jedini način da se Skupština informiše o radu 

KKSB-a. Ne vjerujem da ima potrebe za raspravom, jer o ovoj tački nećemo ni glasati. Da li neko želi 

da razgovara , ili se već smejemo glasanju? 

Bexhet  Xheladini  : Poštovani poslanici, dobili ste materijal za šestomjesečni izvještaj KKSB-a. Ja, 

kao načelnik opštine i predsjednik KKSB-a, dužan sam obavijestiti Skupštinu, jer je KKSB osnovala 

Skupština. Ovo je samo informativni izvještaj, o njemu se po zakonu ne mora glasati. Nemam potrebe 

da gubim vreme, ako me neko nešto pita, tu sam, mogu izaći da vam dam pojašnjenja. Ali tek na kraju 

izvještaja, u tabeli imate podatke za godinu dana, dok u pisanoj formi imate drugi šestomjesečni 

izvještaj. Prvi šestomjesečni izvještaj dali smo ranije u Skupštini, prošle godine. Hvala! 

Arijeta Skeraj : Hvala, predsjedavajući! Želi li još neko razgovarati ? Pošto ga nemamo, nastavljamo 

na osmu tačku: Izveštaj o radu Skupštine za 2023. godinu i usvajanje Plana rada Skupštine za 2024. 

godinu. Što se tiče Godišnjeg izveštaja Skupštine za 2023. godinu, kao što imate u izveštaju, tokom In 

2023. godine održali smo ukupno 13 sastanaka, od čega 10 redovnih i 3 vanredne, kao i svečanu 

sjednicu na kojoj su razmatrane ukupno 54 tačke dnevnog reda. Tokom 2023. godine usvojeno je 39 

odluka. Ako neko ima više informacija o ovome, neka mi javi. Ako ga nemate, imate li Nacrt plana, 

ako neko ima nešto da doda na skupštinski plan rada? Onda stavljamo na glasanje. Za koga je? Ima li 

prigovora? Uzdržavanje? Sa 20 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, ova tačka je također odobrena. 

Zatim, prije nego što pređemo na završnu tačku, imamo i smisao da ukinemo Odluku o promjeni naziva 

ulice „Hajdet“ u „Haxhi Rrahmani“. 

Nedžmedin Sejdilar : Molim vas da nastavimo sutra, jer je tacka eventrualno za interes gradjana. 

Driton Ademi : Ja sam prije dvije-tri sjednice tražio da se odluke koje mi vrati ministarstvo, dobro je 

vidjeti ovdje, preglasati ili poništiti ove odluke. Njima se ovo ne dešava, tri-četiri puta, ne znam koliko 

puta. Danas se to desilo na početku sednice , ako to imate u mejlu, verujem da se desilo, desilo se meni 

na početku sednice, što nam je dalo neko opravdanje. Mogli smo to pročitati, bili smo u Skupštini dva-

tri sata, mogli smo to pročitati i donijeti odluku. Pitao sam vas i izvršnu vlast, odluke koje dolaze iz 

ministarstva su u redu, čak i zadnjeg dana, ili prije sjednice, u redu je da nam ih pošaljete, barem 

mejlom. I ja sam to tražio prije nekoliko mjeseci prije nekoliko seansi, ali vi tako nešto ignorišete, ne 

znam zašto. Hvala! 

Arijeta Skeraj : Hvala Dritone! Na početku, kada smo razgovarali o dnevnom redu, predsjedavajući je 

dao objašnjenje. Dakle, da li je neko spreman za diskusiju? Onda stavljamo na glasanje. Ko je za ovu 

tačku dnevnog reda, da se poništi odluka o promjeni naziva ulice "Hajdet" u "Haxhi Rrahmani"? Ima 

li prigovora? Uzdržavanje? Sa 15 glasova za, 4 protiv i nula suzdržanih glasova, ova Odluka se 

poništava. Onda imamo konačnu tačku. 

Nexhat Selaj : Zdravo još jednom! Drago mi je, predsedavajući, što ne prekidate sastanak, jer obično 

kada prelazimo na završnu tačku ne kažem to namerno, ali možda zbog posla, zbog opterećenja, ne 

Nemam te ovdje za razgovor. Ako budeš imao strpljenja, poslušaćeš me. Danas je na raspolaganju da 

nam da odgovore. Imao sam zadovoljstvo da vidim direktora DKA ovde. Da, ozbiljno razumem. Evo, 

naravno , direktora uprave, ja to vjerujem... ali ovdje nemate ni direktora za obrazovanje, jer se radi o 

obrazovanju i zato ovo govorim. 

Arijeta Skeraj : Pre nego što je Nexha počeo da govori, ja sam javno zamolila predsedavajućeg da, kada 

budemo imali sednicu, ne prihvata posete dok se ne završi, jer je to loše za članove koji vam postavljaju 



  

pitanja. Hteo sam malo da odem do Dritonija, rekavši mu da sam u Skupštini 16 godina, a nikada lično 

nisam dobio odluku Ministarstva na mejl, ali nisam je ni tražio. 

Nexhat Selaj : Nakon što sam poželeo da predsedavajući bude ovde, ja sam već u govornici, 

predsedavajući je ovde, mi članovi smo ovde, imamo predsedavajućeg, ako je moguće da nastavimo 

ovu tačku sutra, pošto se radi o eventualnom tačka i ovde možemo izneti zamerke svih meštana svih 

sela, jer smo ograničeni od tačke do tačke u tačkama koje su navedene. Dakle, konačna tačka, ili je to 

predlog sa konačnom tačkom na prvom mestu, sada do čega dolazimo je nešto drugo. Tako da ne znam 

koga, ja nemam ovdje direktora DKA koji se direktno tiče obrazovanja. 

Samidin Xheladini  : Ne znam zašto reagujem iz zemlje, kad reagujete ima 100 puta, neću vam reći. 

Takođe me etiketirate i pretjerano vrijeđate. Dok ste već danas rekli sebi – neki, ne svi, neki, dvoje ili 

troje ljudi – rekli ste sebi šta oni lično imaju. Tražim te, nemam ličnu. Ovdje smo mi Skupština i bavimo 

se pitanjima stanovništva, pitanjima za koja smo odgovorni. Stoga se moram javno izviniti, prije svega 

lideru i onima koji su reagovali. Da su me vređali i uradili bez mišljenja, to mišljenje ne zna istinu. 

Država me uvijek etiketira. Ovdje moramo raditi po zakonu i propisima. Ja sam to tražio, po zakonu i 

propisu, postupljeno je po meni, nikom drugom nisam rekao. Imam direktno pitanje za direktora uprave. 

Direktore, prije nekog vremena, prije nekoliko dana, PDK je objavio saopštenje za javnost, takođe na 

društvenim mrežama, gdje ste lično označeni, kao direktor Uprave, za automobil Mitsubishi koji je 

američka ambasada 2015. godine poklonila Direkcija za zdravstvo. Po mišljenju, ovo je jedna vrlo 

ozbiljna optužba, ne samo za vas, već i za cijelu vladu, a i za vlast općenito, ima mnogo riječi koje 

možete i sami pročitati, jer je tekst malo dugačak. Videli ste, mislim da verovatno i vi imate reakciju. 

Želim da nam date pojašnjenje, da ove reakcije zaista trebaju da javnost upozna stvarnost. Činjenicama, 

nemoj nikoga braniti. Prije svega govorite istinu. Nema tu šta da se elaborira, samo istina koju sam 

rekao. Ako je moguće. Drugi, Uran, lično je spomenuo ime, nisam htio da ga kažem. Bio sam u 

Skupštini 3 mandata u upravljanju PDK. Uvek sam glasao za budžet. Čak i ja sam dobio otkaz - 

otvoreno vam kažem - vlast me je otpustila u trenutku kada su vidjeli da je budžet jako loš. I lično sam 

glasao za budžet. Čak me je i tadašnji predsjednik Selim Kryeziu izbacio iz stranke. Žao mi je što ti 

ovo kažem. Osim toga, imam to iza sebe - kada su se izvinili, pogriješili smo - glasao sam i za budžet. 

Zašto sam glasao za budžet? Da, na primjer, tamo ima ulaganja samo za stanovništvo. Mi kao Skupština 

nemamo interesa, budžet je sveobuhvatan. Glasao sam i hvalim se da nikada nisam, možda sam jedini 

od delegata, da sam glasao za budžet i investicije, bez obzira šta mi stranka sugerisala ili ne. I tebi lično 

Nedžate dao sam objašnjenje, osim za nas dvojicu kada smo, za jedno pitanje, pojašnjenje da ti tada 

nisi bio u Skupštini. U redu je da mu date do znanja da vjerovatno ne znate istinu. Ja sam vam ga lično 

poklonio, radi poštovanja. Čak i tako, nisam ovdje da vam govorim šta da radite . Mi smo porodica i ja 

se osećam kao porodica. Reakcija kada to radim, radim to kao da je ista tema u porodici, smijeh. Odnosi 

između mene i predsjednika ovdje su potpuno drugačiji. Imamo odlične porodične odnose, primeri smo. 

Ali ovdašnji politički izvještaji su loš primjer, jer se i ja u mnogo čemu ne slažem s njim. I ljudi odlaze, 

skloni su ga optuživati. Kunem vam se da se uopšte ne bavim poslovima njegove vlade. Ja se bavim 

samo poslovima svoje stranke i poslovima Skupštine. U Vladi, neka ti ljudi ovdje govore, ponekad 

nešto što sam ja otišao da tražim nešto ili se umiješao. Nije u redu, da mišljenje nije dobro da se 

dezinformiše, ovom propagandom ili ličnim. Ako imam ikakvih trenutnih nesuglasica sa 

potpredsjednikom ili sa onim tamo - ili sa šefovima zajednica, imam trvenja, čak i po političkim 

pitanjima, otišli su i rekli mu tamo. Reaguje se i u američkoj ambasadi, pozvali su me, da vršim pritisak 

na nevećinsku zajednicu. Znate li koja je naplata? Znaš, zbog toga to radiš. Dobijate uputstva od 

Albanaca. Iz kog razloga je moć Albanaca zbog toga što su oni više u glasovima, nego što stanovništvo 

ovako glasa. Oni treba da glasaju za najbolje, Albanci glasaju, Goranci ne glasaju. Prvi, drugi: sada 

kada te zajednice imaju, opozicionari povećavaju te zajednice optužujući mog brata da napadam 

zajednicu. Nisam ti oprostio ovo. Nikad doživotno! 

Nedžat Selaj : S pravom ili ne, moramo da počnemo iznova, uslovi su takvi kakvi jesmo. Onda, pošto 

ja nemam direktora DKA, teret će biti na direktoru Uprave da nam da što manje pojašnjenja. Prema 

kolektivnom ugovoru potpisanom 2017. godine, dobro znate da je lokalna uprava izdvojila sredstva od 



  

Ministarstva prosvete da opštinama obezbedi budžet za plate nastavnika, puteve, licence i naknadne 

plate za penzionere. Kada ste došli na vlast, tada ste izjavili da ćete moći da pokrijete sve zahteve 

nastavnika, o čemu se upravo radi. Prvi časovi, do 2022., 2023. godine, do kraja 2023. godine u 

decembru, ima i deset nastavnika koji nisu dobili nastavu iz prvog dijela. Gledajući sada, 2017-2023, 

nastavlja se drugi dio. Ruta koja je odobrena kolektivnim ugovorom iz 2017. godine znači da se za 

nastavnike koji putuju mora platiti prevoz od 2017. do 2023. godine. Takođe i dozvole za rad od 2017-

2023, a prema mnogim informacijama ovde je uključena i inflacija, koja je dobila od 2017-2023. Osim 

prve rate, prvog dijela plaćanja, još uvijek ne vidimo nikakvo pomicanje, koje se po zakonu moraju 

platiti kada nastavnici dospiju. Imamo preko 450-460, ako se ne varam, nisam siguran da znam koliki 

je iznos, nastavnika opštine Dragaš koji očekuju ovaj novac, a vi ga nemate ni u projektu 2024. u 

projektu budžeta za 2025. Čuo sam govor direktora finansija, g. Qamila Kollonija, kada je rekao da 

moramo platiti 81 hiljadu eura sudskim izvršiteljima, koji su uzeli novac koji je isplaćen nastavnicima. 

Vi, direktor i direktor finansija, na vrijeme za ove račune, morate se pobrinuti da ovaj novac bude 

prebačen i isplaćen nastavnicima danas ili sutra. Pored onoga što ćete platiti, plaćate i naknadu za 

izvršitelja. Zar ne bi bilo bolje da novac na vreme izdvojite u planiranju budžeta, da ne oštetimo javni 

novac, novac opštine, pa da platimo i sudskog izvršitelja. Imaću direktno pitanje za direktora Uprave. 

Kada je maloprije rekao da smo otvorili dva magacina za nabavku materijala za škole. direktora, na 

osnovu Zakona 33/2013, gde je vrlo dobro navedeno – ako imate materijal pred sobom – na strani 7 

kaže se da svaka škola prihvata budžet i robu i usluge kao cifru, veoma fiksnu, i sama odlučuje kroz 

svoj plan budžeta kako će ukupno rasporediti novac. Imate po zakonu da novac koji se dodjeljuje bude 

namijenjen DKA-u, a DKA taj novac dijeli školama i troši na osnovu svojih projekata. U istom 

Uputstvu, član 2.3 navodi da samo 5% od ukupnog iznosa novca koji se izdvaja za škole ostaje u DKA, 

koji oni mogu potrošiti u zavisnosti od nedostatka dobrog planiranja obrazaca u školama. 95% novca 

treba uliti u škole, samo 5% treba posvetiti DKA. Naprotiv, uzeli ste 100% autonomiju škola i sami 

njima upravljate. Konkretno pitanje, direktore: možemo li znati ko potpisuje sve te novčane isplate 

školama i ko ih nadzire? Ko ih potpisuje i ko ih nadgleda? U jednom ranijem govoru, ne mogu se sjetiti 

koja je to sjednica bila, ali naravno 2023. optužili ste direktore škola za loše upravljanje javnim novcem. 

Dok je u to vrijeme postojala i komisija za procjenu iz DKA i opštine, sada novac imate sami. Ko 

upravlja tobom? Ko te kontroliše? Bilo bi puno bolje da se taj novac opet podijeli školama i da sami 

imenujete svoje komisije, povjerenike iz DKA i općine za njihov nadzor. Na kraju dana dobijete platne 

listove i vidite gdje je taj novac otišao. Što se tiče naknadnih jubilarnih plata, tri plate, ne znam da li se 

isplaćuju ili ne, sad mi naravno dajte informaciju. Za put, put, dozvolu, inflaciju, ako je to zakon u 

Republici Kosovo i zakon kaže da ako lice ima pravo na nešto X, svi stanovnici Republike Kosovo 

imaju pravo da uživaju to pravo. Vučitrn kao centar, autoput, put, licenca, inflacija, osnovne plate, sve 

je završio. Dozvolite mi da to kažem zvanično. Prizren plaća put non-stop. Jedino je naša opština jedna 

od onih opština koje zanemaruju plate nastavnika. Ne želim da vjerujem da ste vi protivnici 

obrazovanja, pošto smo svi potekli iz ove škole, iz ovih škola. A to ste vi direktore Uprave koji imate 

malo višu poziciju, za nastavnika, morate se malo više posvetiti, i dati sve od sebe da im se ove plate 

koje nastavnici zaslužuju vrate na pravo vrijeme. Nije nešto više od 3 hiljade evra koliko se sada mora 

platiti, prema zvaničnim informacijama da je opština Vučitrn platila jednog nastavnika. 440-450 

nastavnika, nisam siguran koliko ih ima, vi sami morate da ih posvetite, precizirate i znate za te troškove 

i kako ćete ih uspjeti izvršiti. Loše upravljanje novcem od strane DKA: U tim oblicima ulaganja vidimo 

da je uložen u mnoge škole, niko ne zna gde se ulaže i šta se ulaže. Ako direktor ima pristup Upravnom 

vijeću škole, koje je posvuda, po zakonu je na njemu da koristi novac, novac treba proslijediti Upravno 

vijeće škole, direktor i općinski organi. Nemamo pristup tamo uopšte. Vjerujem da će mi se dati prilika 

tokom duplike - predsjedavajući, ne trebaju mi duplika - ali vjerujem da ćete mi još jednom dati riječ. 

Hvala! Osim malo, ako mogu! Pošto nismo imali direktora, ali će ovo pitanje podržati i direktor Uprave. 

Izbori direktora su, kao što znamo, obavljeni i ozvaničeni. Primijetio sam predsjednika, kada je u 

nečemu u pravu i pokriven je zakonom, iznese zakon pred sebe i traži od medija, kaže da se dobro 

fokusiraju na to kako piše. Ako mi je dozvoljeno da se fokusiram i na izbor direktora ispred medija, 



  

Uputstvo 151 iz 2020. kaže: Izjava kojom se potvrđuje da u posljednje tri godine kandidat nije bio na 

rukovodećim pozicijama u strukturama političkih stranaka. Imamo našeg kolegu kojeg danas nemamo, 

možda je htio da dođe da nas pozdravi kako odlazi, imamo drugog kandidata, čestitam kolegi na novom 

poslu koji će nam se sigurno pridružiti na poslu u pravu. Ne znam u kom ste administrativnom uputstvu 

pročitali da on ima pravo da obavlja funkciju direktora, osoba kojoj smo do zadnje sjednice imali pun 

četiri godine mandata kao poslanik. Riječ je o novoimenovanom direktoru osnovne škole u Brešani. 

Ako mi je dozvoljeno, u zakonu koji je napisao Ministarstvo prosvjete 151/2020, navedeni su tačni 

podaci. Ima li razlike? Samidine, ne tražim pojašnjenje od tebe. Ovo je za direktora Samidina. On je 

imenovan za direktora, vidim da je imenovan za direktora. Molim voditeljku da, ako je moguće, bude 

malo opreznija prema svojim kolegama. Nisam tražio od kolegu da mi odgovori, on je isti kao i ja. Prvo 

sam se obratio direktoru uprave. Uz to, mislim da se radi o zakonskom prekršaju, a prvi prekršaj na 

početku je bio istekom članova koji su bili u ocjenjivačkoj komisiji ovog takmičenja. Na izbornom 

konkursu na kojem je imenovano pet (5), koliko se sjećam, imenovana je Komisija na jednogodišnji 

kalendarski rok, koji smo imenovali 31.09.2022. godine i završio 31.08.2023. E sad, izbor direktora za 

koji kolega kaže ne, a direktor uprave kaže da, ne znam da li ste u stranci ili niste, dođite i informišite 

se od nas ako želite više informacija o tome šta se dešava završio sa tobom, da direktor kaže da je to 

jaram. Ne znam da li je ta Komisija još legalna, kad ima mandat nakon godinu dana, sad je počela druga 

godina. Imao sam zadovoljstvo da imam ovdje direktora DKA, ali ga nažalost nemam. Predsjedavajući, 

ovo je treći put da mu se takve stvari iznose, razumne ili nerazumne, ne osuđujem. Vjerujem da će mi 

direktor uprave dati odgovor. Hvala! 

Artan Loshaj : Direktore, danas smo to izneli, on menja predsednika, molim vas da se ne kandidujete 

za predsednika na sledećim izborima jer ste danas pobedili u debati sa svojim rivalom za druge izbore. 

Čestitam vam i uvjeravam me da glasam za vas i molim vaše kolege da glasaju za predsjednika za 2025. 

godinu. Kismete, idemo dalje. Imam par eventualnih tačaka, nemamo gradonačelnika ovde, ne vidim 

direktora zdravstva, ostavljam za kraj, on ne dolazi, pitao sam ga. Počinjemo od vas, direktore 

administracije, jer se vi više bavite ovim putovanjima, isplatama i sl. Zahtev građana opštine Dragaš, 

koji rade u javnim i privatnim ustanovama, koji žive u Prizrenu i svakodnevno putuju više od 70 km, 

napravili su peticiju i predali je predsedniku opštine da nađe rešenje za transport . Ovo obećanje 

gradonačelnika je već 5-6 mjeseci, danas su mi ponovo pisali da imate sjednicu. Dokle ste stigli 

pričajući o tome bez rješenja, jer tu ima mnogo problema, kako finansijskih, tako i problema s poslom, 

jer imaju kašnjenja naroda ili sa privatnim automobilima. Drugi je o učešću u zdravlju. Direktore, niste 

bili ovdje dok smo mi bili na vlasti. Ova Skupština - predsednik dobro zna, da su i mnoge kolege bile 

ovde - doneta je Odluka 19.04.2021, Odluka o oslobađanju pacijenata od participacije i zdravstvenih 

taksi. Pod 1 stoji: Pacijenti opštine Dragaš treba da budu oslobođeni plaćanja participacije i poreza za 

vreme trajanja pandemije. Nemojte me pogrešno shvatiti i nemojte sada javno govoriti da je Artani 

protiv napuštanja učešća. Ja sam bio jedan od onih delegata koji su ovdje pokrenuli ovo pitanje i uz 

podršku mojih kolega donijeli smo ovu odluku. I dalje sam za to da se građani oslobode plaćanja, ali 

sam srećan što ste vi, izvršna vlast, poštovali Skupštinu. Da ovde u Odluci stoji da je ova Odluka 

Skupštine poštovana. Molim da se na narednoj sjednici, ako se i vi kao rukovodilac slažete, da se nastavi 

sa povlačenjem učešća, stavi na dnevni red na glasanje. Inače, od 6-7 mjeseci Pandemija je zvanično 

zatvorena, a vi nastavljate sa crnim oslobađanjem pacijenata od učešća. Nashta, nisi me razumeo, još 

jednom: drago mi je što je Skupština poštovana, na sledećoj sednici se donosi odluka da se nastavi sa 

oslobađanjem učešća, ili da se počne sa učešćem. Da, ne koliko god hoćete, nastavili su iz Uprave za 

zdravstvo. Grešite i činite prekršaj. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala, gospođo predsjednice! Tražio sam riječ i ranije, prema prijedlogu gospodina 

Sejdilara, i ja sam htio da se pridružim istom prijedlogu, jer nam nedostaje dio članova Skupštine i 

većina direktora izvršne vlasti. Želio sam da ispoštujem Sejdilarov prijedlog i stavim ga na glasanje, ali 

ne znam da li mi je vjerovao na riječ ili je samo razmišljao o nastavku sjednice do kraja. 

Arijeta Skeraj : Nastavite! 



  

Uran Halimi : Pošto nastavljamo, koristim svoje vrijeme da mi je održao govor. Želio bih da dam 

odgovor gospodinu Selaju, u vezi sa Odlukom o imenovanju Komisije za izbor direktora. Ja imam tu 

odluku, ja sam potpisao tu odluku. Sa punom odgovornošću kažem da Komisija za izbor direktora nema 

mandat za izbor ovih novoizabranih direktora škola. Odluku imam i ovdje, ako želite, možete je 

pročitati. Da, zbog građana. Imamo Odluku o obrazovanju komisije za izbor, kaže da se komisija za 

izbor obrazuje radi intervjua i ocenjivanja kandidata koji su konkurisali za radna mesta direktora i 

zamenika direktora ustanova za preduniverzitetsko obrazovanje i osposobljavanje koje su podređene 

Opština, za 2022-2023. Vi članovi znate da smo i sami glasali za njih, pošto je već tada gospodin Selaj  

nekoliko puta pročitao Administrativno uputstvo u kome se daje uputstva kako da se formira Komisija 

za izbor direktora škola. Druga stvar koju sam hteo da kažem, neka zabrinutost građana oko uređenja 

planinske kuće, o kojoj su govorili ovde u mestu zvanom Čilipup u Dragašu, ovde negde kod Dragaša. 

Riječ je o određenom projektu za koji se očekivalo da će Općinu koštati oko 35.000 eura. Radi se o 

2022. godini. Tu su počeli radovi, iskopana je zemlja, postavljena je betonska podloga te planinarske 

kuće, a radovi su zaustavljeni. Rok za završetak tog projekta bio je negdje kraj jula 2022. godine. Od 

tada do sada radovi su prepolovljeni. Pločice su samo na podu i košuljice. Ne znam šta je sa ovim, ako 

je moguće dati odgovor nama kao delegatima i građanima koji su se već obraćali na pitanja. Šta se 

dogodilo sa ovim projektom, da li se očekuje da počne ponovo čak i kada se završi? Nemam ništa 

drugo, hvala puno! 

Shpetim Hajredini : Pozdrav svima još jednom! On mi je dao odgovor na pitanje koje sam postavio 

predsjedavajućem na prošloj sjednici, ali onda zbog mog odgovora nije ostao na sjednici, iz ličnih 

razloga, jer je imao sastanak. Danas opet nije. Ponovo ću postaviti pitanje na sledećoj sednici, nadam 

se da ću dobiti odgovor, ili ako je moguće neka mi odgovori Vetimi, ali verujem da je bolje za 

predsedavajućeg, jer direktor Uprava nije toliko nadležna za moje pitanje, za ovaj zahtjev građana. Svi 

ste vi svjedoci i vjerujem da se sjećate pitanja koje sam iznio u događaju na prošloj sjednici. Ne moram 

da se vraćam i postavljam pitanje još jednom, ali citirat ću samo dio predsjednikovog odgovora koji mi 

je dao. Rekao je da smo ove godine, odnosno 2023. godine, preuzeli neka sela za troškove javne 

rasvjete. Očekujemo da ćemo 2024. preuzeti još neka i tako dalje. Ali, gradonačelnik zaboravlja da ja 

tako nešto tražim već dvije godine, da preuzmem troškove onih sela koja su postavila ili javnu rasvjetu 

dvije godine, tri ili ranije, a isplata tih troškova se vrši. po svojim finansijama. Predsjedniče, ovo nije u 

redu za mene. Uzmite sela koja su danas postavila javnu rasvjetu, uzmite to za osnovu i platite, a 

nemojte preuzimati sela koja imaju ugradnju i traziti tako nesto pa da vam se skine troskovi javne 

rasvjete, ovo za mene predstavlja ozbiljan problem na koji sam mogao sam stati na kraj. Zato mi smeta 

što vi radite zaobilaznicu, zašto vas ja pitam i tražim, ima još nešto o selima. Ne vjerujem da je dobio 

glasove iz tih sela i sva su poreski obveznici, čak i ona sela koja danas ne preuzima isplatu. Poštovani 

predsjedniče, ako ne predložite do juna, odnosno kada budemo glasali o budžetu, septembra, a ne vidim 

da je prijedlog dat i da je budžetom planirano da preuzmemo troškove javne rasvjete u ovim selima 

koja trenutno to izvode lično, dat ću prijedlog čak i ako ne postavljam pitanja. Tada sav teret pada na 

saborske kolege, htjeli oni podržati prijedlog ili ne. Ne nastavljam sa pitanjima, jer ovde ne žele i ne 

prihvataju, ili da kažem istinu, shvataju to ozbiljno jer sam nežna iako postavljam pitanja i ne vređam 

ih. Ovdje se moja strategija mijenja od sada. Ja ne idem obrazovano, cim osoba moli, okrenem se i ja 

na tu stranu i na ono lice. Trudila sam se do sada, dve godine, da budem kulturan, pristojan čovek, da 

odgovorim kada je potrebno i da tražim šta mi treba i tražim. Ali ono što se desilo na prvoj tački 

dnevnog reda kada sam raspravljao i način na koji su se neki ljudi ponašali, a jedan od njih lično kojeg 

ne želim da spominjem, za mene je kao bumerang, jer moje lice ne dozvoljava takvo stvar. Ne 

prihvatam da se tako nešto dešava u budućnosti, jer nikome iz zemlje do sada nisam odgovarao, niti ću 

odgovarati ubuduće. Ko hoće da mi odgovori, uzme reč, izađe i odgovori bez problema, 

argumentovano. Ali niko nema pravo da krši moje pravo da budem poslanik. Glasove sam dobio od 

građana, nisam ih dobio od članova skupštine, ni od izvršne vlasti, ni od ovdašnjih crkava. Ja zastupam 

270 glasova koje imam, predstavljam ih ovdje, a sve ostale koji nemaju glasove radim za njih, u njihovu 

korist. Ali nisam ovdje da slušam jednog ili dvoje ljudi koji mi pokušavaju reći šta da kažem, šta da 



  

kažem i kako da kažem. Nisam nikome rekao, čak ni protekle četiri godine kada smo bili na poziciji. 

Snimke bismo trebali objaviti, četiri godine nakon što smo uzeli primjer od prethodnog predsjednika i 

od poslanika koji su u to vrijeme bili na funkciji. Kako se mi ponašamo prema poslanicima koji su 

danas na poziciji, tada su bili opozicija. To su bili oni koji su bili privilegiraniji od predsjednika prije 

nas. Danas me je doveo u ovo stanje, naterao me da patim, samo on to radi. Ne znam kako da to opišem, 

izvini! 

Arijeta Skeraj : Uskoro dolazi komandant italijanskog KFOR-a, pet minuta, da vidimo kako ide 

Skupština. 

Nedžmidin Sejdilar : Načelnik nije prisutan ovdje i ja zaista imam mnogo suštinskih pitanja o Vladi, 

molim vas da nastavimo sa sjednicom sutra, kada će biti prisutan gradonačelnik, jer je krajnji poenta 

za dobrobit građana. Imam suštinska pitanja, pa vas molim da nastavite sutra, jer danas nastavljam 

događaj bez većine prisutnih direktora, bez prisustva predsjednika, nema efikasnosti. Stoga, 

predsjedavajući, nastavimo sutra kada će predsjedavajući biti prisutan. Hvala! 

Jetmir Ajdini : Pozdrav još jednom! Imao sam pitanje za opštinsku izvršnu vlast, iako većina izvršne 

vlasti nije tu, ni gradonačelnika, a većina direktora je već napustila sjednicu. Ne znam da li to rade 

namjerno, da bi izbjegli odgovornost koju imaju prema građanima i nama kao poslanicima, 

odgovarajući na pitanja koja im postavljamo. Imao sam pitanje: na jednoj od sednica prošle godine 

doneli smo odluku, ova Skupština opštine, većinom glasova, da se ukine porez na imovinu do vrednosti 

od 100 evra za građane opštine Dragaš. Većinom glasova ova Skupština je glasala za predlog da sam 

tražio oprost poreza na imovinu do vrednosti od 100 evra. Imam informaciju od građana da nikome od 

građana Dragaša nije odbijen porez. 

 

(Poseta italijanskog komandanta KFOR-a...) 

 

Jetmir Ajdini : Onda još jednom ponavljam pitanje koje sam postavio, zbog prekida koji smo imali, 

zbog posete komandanta KFOR-a. Moje pitanje je bilo za opštinsku izvršnu vlast, u vezi sa odlukom 

koju smo doneli sa ove skupštine. Većinom glasova izglasan je naš prijedlog za oprost poreza na 

imovinu do vrijednosti od 100 eura. Od građana imam informaciju da nikome od građana nije odbijena 

ova vrijednost sa računa za porez na imovinu. Trebalo bi da se javi neko iz opštinske vlasti i da nam 

objasni zašto se to nije desilo iako ova Odluka Skupštine opštine, doneta većinom glasova, nije 

izvršena. Uran, ti si bio predsjednik Skupštine, vjerujem da se sjećaš da je većinom glasova prošao taj 

naš prijedlog. Čekam odgovor opštinske uprave. Hvala! 

Uran Halimi : Čast mi je što sam prisutan, kolege delegati! Dobro znate da smo raspravljali o prijedlogu 

GS LVV-a, za oprost poreza na imovinu za sve građane u iznosu od 100 eura. To je odluka koja je 

naišla na razumijevanje kod delegata, ali, kako vidim, nema primjene u praksi. Dobro je dati nam i ovaj 

odgovor, ako ne danas, u svakom slučaju. Bila je to možda kontroverzna Odluka, zbog zakonitosti ili 

nezakonitosti ove odluke. Međutim, mi smo rekli da glasamo za to, podržavamo ga, čak i nakon što 

smo ispitali šta izdaje Ustavni sud, kao što znate, ovaj zakon su prethodno uputili Ustavnom sudu drugi 

politički subjekti. Nakon odluke Ustavnog suda, gdje je dao pravo na provođenje ove odluke, nema 

implementacije u praksi. Dobro je da nam je izvršna vlast rekla za ovu Odluku, gdje je završila. Riječ 

je o odluci koju je potpisala i izglasala većina delegata. Još nešto što me je danas dojmilo: dok smo 

ručali u restoranu u 'Meki', dio predsjednika i direktora je ručao s nama. Impresionirao me taj konobar 

kada je došao i rekao direktoru Uprave 'hoćeš li tu uplatu za ovaj ručak baciti' - ne znam gdje - 'ili plaćaš 

u gotovini'. Rekao mu je da ga ovaj mlađi delegat plaća. Ali ne znam gdje je taj konobar. Plaćamo ih, 

rekao sam odakle te konobarice te uplate. Dobro je direktore, rekli ste nam odakle konobar te uplate, 

jer sam se baš iznenadio. Slučajno sam čuo ovo. Hvala vam puno, ! 

Agron Gaši : Onda, dozvolite mi da vas još jednom pozdravim! Htjela sam samo malo iskomunicirati 

o zabrinutostima građana sela iz kojeg ja dolazim, sela Brezne. Nadležne direkcije i vi direktori koji ste 

aktuelni, želim da se pozabavite ovim problemom građana, jer rasvjeta koja se desila u selu Brezne je 

rasvjeta koja postoji već najmanje godinu i po dana. Ova rasvjeta je napravila velike probleme, jer su 



  

one lampe koje su postavljene visoko na električnim stubovima, njih više od polovine, više od 50%, 

pokvarile se. Šta se dešava, godinu i po dana nema rasvjete, postavljeni su, ali cijela stvar je da nisu u 

funkciji. Načelstvo sela je bilo na opštini, mi smo uvek rešavali probleme, ali ipak, ako se za kratko 

vreme ne preduzmu adekvatne mere, selo neće pokleknuti, šta će biti dalje, ali će pripremite predmet 

kao što je pripremljeno, idemo u pravosuđe, u tužilaštvo. Neka za njih odgovara ona firma koja je radila 

sa lažnim lampama, jer inače su molitve beskorisne, nije razumno dolaziti ovamo. Predsjedništvo će to 

uputiti sudu. Još jedna stvar koju sam želeo da kažem, u vezi sa gospodinom Selajem, govorilo se ranije 

o preokupacijama nekih nastavnika i nekih jubilarnih plata. Zatim, administrativna uputstva treba 

proslijediti kroz postojeće stranice. Dolaskom Kurtijeve vlade, znate da je kolektivni ugovor 2017-2021 

ugovor koji Kurtijeva vlada poništava i tu prestaju mnoga prava koja smo mi kao prosvetni radnici 

imali. Eto, te jubilarne plate su otišle iz reda, pa i neka putovanja. Pravno je, ako se radi o prekršajima 

da im se putovanja ne plaćaju, nema milostinje za izlazak, bacaju se kroz sud, traže se alati i ponekad 

se pogube i odnesu. Zatim ste se osvrnuli i na neke plate koje nisu primili od Šujata, to su tehnički 

problemi od advokata koji su ih primili i okupirali. Dakle, moramo znati koji su normativi o 

obrazovanju i nema mnogo razloga da se obraćamo direkcijama. Sve što treba da napomenemo jeste da 

nadležne direkcije u kojima sam ranije govorio o problemima, preduzmu mere, jer građani traže 

odgovornost u pogledu rasvete koju sam pomenuo u selu. Hvala vam puno! 

Nedžat Selaj : Mislio sam da sam završio u prethodnom govoru, ali ovaj advokat iz LDK me vodi na 

govor. Advokate, ja vam nisam postavljao pitanja. Molim vas,  možete razgovarati samo o pitanjima 

koja posvećujete izvršnoj vlasti. Postavio sam pitanje rukovodiocu i sramota me je što čuvate nadimak 

nastavnika i tako optužujete nastavnika. To je zakon koji dolazi iz 2017. Da li su ga potpisali LDK ili 

PDK, nastavnika nije briga. Nastavnici nemaju partiju, nastavnici imaju dostojanstvo, nastavnici imaju 

iskrenost, nastavnici imaju obrazovanje. Molimo vas da ne govorite u ime nastavnika na takve načine. 

Žao mi je što kažem! Imate nadležne organe, dođite, imate sto ispred izvršne vlasti, ne obraćajte se 

meni! Postavio sam pitanje na human način i šta se odnosi na zakon. Nemate nadležnosti da mi se 

obraćate i dajete objašnjenja. 

Samidin Xheladini  : Koliko sam shvatio, ovako je to, imao sam reakciju, a delegat - nije mu pomenuo 

ime, jer je odmah, jedva čekajući, počela polemika  - radilo se o naredbi. dana i radilo se o vraćanju 

odluka. Ti si bio na vlasti, ti si iza najbližeg na vlasti, ti si iza direktora. Imate pun pristup službenim 

dokumentima. Pogledajte na koliko sam odluka reagovao, kada ste rekli zašto se to dešava sa ovom 

vladom, ja sam u prošlosti rekao da se to dešavalo desetine i stotine puta. Ne znam šta je loše u tome 

da se kaže istina. Licni kurgjo, postovanje, jer to vas licno pogađa. Žao mi je, diraj me koliko hoćeš, 

možeš me dirati koliko hoćeš, to je realnost. Prethodna vlast ima desetine i stotine poništavanja odluka, 

ali ko je kriv? Skupština, jer mi imamo glasove. Nemojmo sada da nas optužujemo. Direktor postavlja 

zahtjev ovdje, građanin ga postavlja ovdje, mi glasamo za to ili ne glasamo za to. Postoji odluka u 

prethodnoj vladi koju smo imali na početku mandata, mi smo uzeli vrući lonac, da su zahtjevi 

hidroelektrana, i LDK i PDK, i pozicija i opozicija glasali jednoglasno. Kada je stigao zahtjev 

nevećinske zajednice da se hidroelektrane prekinu, mi smo se, kao opozicija prve, pridružili zahtjevu 

nevećinske zajednice. I glasali smo, ja sam vjerovatno bio najglasniji i ugasili smo hidroelektrane. 

Zatim, zahtjeve koji su postali legalni i prije nego što je bivši izvršni organ donosio odluke, a činio je 

vrlo ozbiljne prekršaje, sada ih ova vlast mora platiti. Neka im plati i platio ih je, platio ih je sa 

zadovoljstvom, a ne s mukom, sa najvećim zadovoljstvom. Također, vidim u ovoj vladi jedno...da se 

ističe u plaćanju radnika i građana, obrazovanju i zdravstvu. Prošle vlade - sud je pobijedio, odluka je 

donesena, već su ponijeli novac. Ova vlast nema zamerki i uzela je preko pola miliona evra o kojima 

sam ja ovde obavešten, sa čime ja lično nemam veze, niti idem lično da se informišem. Pola miliona 

evra, isplate od sto, itd, treće, i dalje isto pitanje. Dotični, već sam razmišljao, reaguju iz zemlje kad 

god hoće. Reagujem postaje problem. Zašto? Zašto sam ja predsednikov brat, a? Ja ovde nisam brat 

gradonačelniku. Poslušajte, jer sam vidio Boga, činim vam! Evo ja sam mu najveća opozicija. Da, ne 

pred tobom, ne u pravu. Znam šta mu kažem, on to radi svaki put kad se nađemo, sastajemo se ovdje i 

raspravljamo samo o Općini. Što se ostrva tiče, mi smo primer za odnose, zahvaljujući mojim 



  

zaslugama. Tražio sam i izvinjenje od vođe, zašto se pominje moje ime, jer je i nakon pominjanja mog 

imena optužila i mene. Ostali su otišli i izašli, prekršili propise, prekršili sve njih, nije se ni spominjalo. 

Čak i ne razmatraš moj zahtjev. I dalje govorim, izvinite se javno, da ste uvrijedili mene i druge, da 

imate više moći ovdje od mene. Ja sam reagovao jednom ili dvaput, vi imate 30-40 puta. Zato sam 

tražio teleprisustvo na sledećem sastanku, uporno sam tražio da podnesem tužbu na svim instancama i 

napravim problem. To teleprisustvo nam je ponuđeno kao Skupština, tu se vide svi prisutni. Oni koji 

su bili na funkcijama, šta im se desilo? Nisam htela više da trpim, šta se desilo? Zašto se pokvario, 

moram to popraviti. Videli smo i slučajeve da su i ovde u Skupštini hakovana sredstva informisanja. Ja 

sam svjedok, sredstva informisanja su namjerno hakovana i donosili su katastrofalne odluke. Ili odluke 

kojima je načelnik Općine kao samoproglašeni kralj, potpisivao odluke, radio ono, radio ovo, a mi za 

njih nismo čuli. Za što? Opet, to jest, bili smo konstruktivni. Ne pokušavajte da prodate, jer znamo, ali 

ja bih radije otišao na Majdan, ne zbog gradonačelnika, ne zbog vlasti, ne zbog LDK, već zbog realnosti. 

Da sam svedok. I ovo je svjedok, ali ovaj ne govori, niti je govorio u prošlosti. Sada je ovo kompetentno 

da razgovara  i da vam ispriča stvarnost. Nisam, jer sam delegat. On ti ne govori. 

Agron Gaši : Gospodine Selaj, ja nisam advokat. Gospodine Selaj, ja ću igrati ulogu advokata. 

Prethodne uprave – vi ste kao prosvetno osoblje u procesu – a od 2017. godine je na snazi zakon da se 

nastavničke stipendije moraju isplaćivati. Međutim, prethodna vlast ih je vukla iz godine u godinu, 

nikada nije išla na implementaciju i izvođenje ovih alata. Ali, on je sve to poneo i prepustio teret 

narednoj stranci, gospodinu Xheladini ju. Ako idete, 450 nastavnika i obrazovnog osoblja, naplaćenih 

sa značajnim novčanim iznosima, svaki od njih je dobio skoro preko 600-700 eura. Njihova vrijednost 

je blizu 400 hiljada eura, pola miliona. Sve ovo je doneto ovoj vlasti. Ali, trebalo je još ranije otvoriti 

oči i pozabaviti se ovakvim problemima i dati takve primjedbe. Ovaj sadašnji predsjednik koji je došao, 

rekao je ovo: sve što će ići sudskom izvršitelju ići će na izvršenje. Neće se ići na žalbe i odugovlačenje, 

već na izvršenje. Obećano je biračkom tijelu građana, a posebno nastavnicima, bilo je mnogo pritužbi 

na ove iznose, išli su sudskom izvršitelju, svaki će ići na izvršenje. Neki aspekti koji su edukativni i 

pravni, nema razloga da se njima bavim, nije mi kolega rekao, rekao mi je. Sve ove kolege moraju 

pročitati administrativna uputstva Ministarstva. Zatim, kod kolektivnih ugovora, kada je počinjao i 

završavao drugi ugovor i šta on sadrži. Čak i ove kolektivne ugovore obrazovno osoblje mora pročitati 

i zatražiti. Ako jedna stvar pripada Agronu, obrazovanje, i ja sam dostojan da ih tražim. Bilo pravno ili 

na druge načine, nalazim mehanizme za traženje legitimnih prava. Ali ne iz tehničkih razloga, jer su 

našli advokata i napravili mnogo grešaka, ajde sad predsjedniče, šta ćemo sa ovim. Predsjednik je 

implementirao i izvršio sve što mu je došlo u ruke. Tako je bilo. Hvala vam puno! 

Nexhat Selaj : Hvala još jednom! Po prirodi sam, kao nastavnik, miran tip, ali nije zgoreg što ste našli 

drugi jezik sa mojom koleginicom. Čuo sam vas gospodine, bio sam veoma diskretan, molio sam vas i 

druge, ako imate strpljenja. Žao mi je što vam se obraćam, da li ste pročitali zakon ili niste? Ti si jedini 

koji tako prica. Prema zakonu koji govorim, časni Sude, ne govorim u pretpostavci. Zakon je na snazi 

od 2017. do kraja 2022. Ne znam odakle ti ovi podaci, da kažeš da je platio - nije. Ako se vratimo, ono 

što su uradile druge vlade, nećemo postići izbijeljenu budućnost. Moramo raditi zajedno za budućnost. 

Da li je prošlost bila dobra ili ne, govorili su glasovi. Glasamo za novu vladu, a gradonačelnik je obećao 

da će sve platiti. Do sada sam postavljao pitanje predsjedavajućem koji nije bio ovdje. Sve, prevoz, 

licence, inflacija, teret su ove opštinske vlasti, koja po zakonu mora da plaća nastavnike od 2017. do 

kraja 2022. godine. 2023. godine zakon je ukinut, kolega, pročitaj. Nisam ja to štampao, ovo je stiglo 

iz Ministarstva. Pročitajte, vidite šta piše. Ne govorim o uličnim riječima, čuo sam - nisam čuo. Slažem 

se s tim, jer mi ne možeš reći ne. Dozvolite mi da to pročitam, da vam kažem nešto, naredite mi da mi 

dam dokaz da to nije tako. Ne znam kako da idem protiv nastavnika. Ako kažete apsolutno, sramota je 

doći ovdje optuživati, reći da je ukinut, kada bude na snazi do 2022. godine. Molim te! 

Agron Gashi : Gospodine Selaj, bilo mi je veoma drago čuti da spominjete godine i kada razgovarate 

sa datumima, to mi je zadovoljstvo. Kada razgovarate sa podacima iz centra je zadovoljstvo. Ali ja 

spominjem 2017. i 2021. Koja je to vlada bila, ko je vodio ovu Opštinu? I, imajte na umu da ste učitali 

i preopteretili neimplementaciju i izvršenje. Mnogo toga što je po zakonu pripadalo prosvjetnom kadru 



  

i mnogim drugim faktorima, državni službenici, skupili ste i nakupili i sad krivite nekog drugog. To je 

novac koji on sada traži, ovi ugovori koje sada imamo u obrazovanju koji se pominju u vezi sa 

kvalifikacijom. Tamo hvataju znatne sume, draga moja. Sve su to u pitanju, ako uđete u implementaciju, 

zahvate milion eura. Gdje ova opština može naći taj novac? I, iz ovoga treba misliti da ste ovoj opštini 

nanijeli veliku štetu, sa značajnim iznosima koje ste stavili na teret. Svaki put kada pričate o ovim 

brojkama, razmislite o prohodnim brojkama koje ste dovukli i doveli do katastrofe u Opštini, u 

finansijskom budžetu. Hvala! 

Vetim Ramadani : Hvala, ! Dakle, pošto je to duga sesija, pokušaću da budem malo kraći i direktniji. 

Međutim, za sve - pošto se predsjedavajući vratio, može dovršiti ono što sam mogao ostaviti 

nedovršeno. Počinjem redom, pošto sam vodio beleške tokom predgovora, počinjem od prof. Nexëa. 

Što se tiče kolektivnog ugovora, vi znate bolje od mene, pošto dolazite iz ove oblasti, odnosno 

nastavnika, kolektivni ugovor je bio od 2017-2022, kada je premijer Kurti odlučio da raskine kolektivni 

ugovor i shodno tome njene obaveze koje proizilaze iz tog ugovora. Reč je o honorarima, platama, 

licencama, pratećim platama, sve to – naravno, prosveta u našoj Opštini je čitava armija. DKA je 

najzaposlenija direkcija u smislu nastavnog osoblja, uokvirena radnim odnosima. I naravno ovaj ugovor 

ima još veće obaveze. Pažljivo sam slušao vaše poređenje sa opštinom Vučitrn, što je već korak dalje. 

Isto tako, opština Prizren je napravila napredak u tome što se već pozabavila pitanjem poreza i dozvola, 

i prešla je na transport. Međutim, jedno ne treba zaboraviti, da je opština Dragaš jedna od najmanjih 

opština u zemlji, a kada kažem među najmanjima, govorim o finansijskim pitanjima. Dakle, budžet 

naše općine je skroman budžet, čak i budžet gdje ga prvo uzmemo. Prilikom preuzimanja mandata, 

tačnije u januaru 2022. godine, suočili smo se ili smo bili preplavljeni velikim zahtjevima i velikim 

sudskim odlukama privatnog izvršitelja. Ove odluke nisu na godinu ili period. To je mukotrpan posao 

koji su nastavnici uradili u vezi sa implementacijom ovog ugovora. Od tada je načelnik opštine zajedno 

sa direktorom finansija i ostalim akterima Opštinske uprave posjetio Ministarstvo finansija i Trezor. 

Zahtjev je bio sasvim jasan: Molimo da nam dostavite posebnu šifru budžeta, gdje ćemo planirati 

troškove ovog ugovora i tamo rasporediti naša sredstva. Jer i nama kao opštini to stvara probleme. Na 

primjer, negdje dodijelite sredstva za kapitalnu investiciju, dođe izvršilac i uzme novac te kapitalne 

investicije. A onda ovo što se dešava, gubimo i mi kao lokalna vlast, jer obećanje ostaje neispunjeno. 

Odgađa se za iduću godinu, stvara više problema. I, kao posljedica toga, čekali smo odgovor 

Ministarstva finansija. Ministarstvo finansija je odbilo da nam tako nešto ponudi. Tada smo, suočeni 

sa ovom situacijom, tražili alternativna rješenja. Ova rješenja su čekala. Otišli smo i razgovarali sa 

sudskim izvršiteljima. Jer, upravo naše najveće pitanje je bilo zašto plaćamo dodatne poreze izvršitelju, 

kada imamo mogućnost da ih plaćamo direktno. Naša opština ima više koristi, jer mi nemamo luksuz 

da izgubimo troškove sudskog izvršitelja i platimo ih. Kada nam tako nešto nisu ponudili, onda smo 

bili primorani da nastavimo. Ali, ono što je Opština uradila – i to kažem sa punom odgovornošću, pošto 

sam i ja ovlašćeno lice predsednika opštine za finansijska pitanja plata i dnevnica – svaki zahtev, svaka 

odluka koja je došla od sudskog izvršitelja, koja je forme ukratko, prošlo je, mogu reći sa punom 

odgovornošću, ne više od dvije sedmice koje smo proveli u implementaciji, razvili smo ga, izvršili 

bankarsku transakciju osobama koje su dolazile. Za ovo - pošto danas nismo bili pripremljeni za ovaj 

posao - mogu vam donijeti, ili možete lično doći, pokazati vam spisak nastavnika koji su u ovom 

periodu imali koristi od ovog kolektivnog ugovora. Sve smo platili u centima, iako se suočavamo sa 

velikim problemima u daljem upravljanju budžetom . Dakle, do sada, kao što ste videli u izveštaju za 

2023. godinu, opština Dragaš je sprovodila sve odluke koje su doneli izvršitelji koji su dolazili u našu 

opštinu. Što se tiče toga da li imamo volje da izvršimo transport, naravno da imamo. Ne moram to da 

lično, ali imam nastavnike u porodici, moja supruga je takođe učiteljica, i ona je imala sudbinu svih 

nastavnika u našoj opštini da dio kolektivnog ugovora nije sproveden. Ali mi se uvijek nadamo, čekamo 

da nam Ministarstvo finansija dozvoli – nikad nije kasno – kodeks kojim ćemo ih sve planirati i 

likvidirati. Sada, što se tiče ostave za školski pribor. UA 33/2013, koji se bavi upravljanjem 

finansijskom imovinom škola, između ostalog, naglasili ste da mi uzimamo novac škola. U stvarnosti 

bi bilo suprotno i upravo je suprotno. Škole dobijaju novac od nas, jer je budžetska organizacija opština 



  

Dragaš. Mi smo centralna institucija. Cela opština i druge posebne institucije, počev od KKMF-a, 

Gimnazije, svih obrazovnih institucija, svih zdravstvenih ustanova, Opštinske uprave, sve rade u okviru 

budžetske organizacije opštine Dragaš. Budžet se zatim raspoređuje i planira. Svaka škola ima svoj 

budžet, to je dokumentovano i reflektovano u Izvještaju za 2023. godinu. Sada se postavlja pitanje kako 

je došlo do nabavke. Hipotetički uzimamo Gimnaziju, pošto si ti tamo profesor. Gimnazija treba da 

nabavi papir, ko će tražiti i ko je menadžer, jer nabavka papira je okvirni ugovor, država ga ima u 

rukama. I, Vlada je odredila, oni znaju svoj projekat upravljanja, odredili su da rukovodilac ugovora o 

nabavci papira bude direktor Uprave. Ako ja nisam imao nikakve veze sa snabdijevanjem škola, iz kog 

razloga me je Vlada stavila tamo? Ja, prof, ja sam menadžer ugovora, svih ugovora koji dolaze kao 

okvirni ugovori iz AQPP-a. Nemoguće je izraditi nalog, od bilo koje institucije, bilo zdravstvene ili 

prosvjetne, bilo opštinske, bez potpisa rukovodioca ugovora. Jer, na kraju krajeva, ja sam taj koji daje 

račun. Nije luksuz staviti potpis na zahtjev za narudžbu ili nabavku materijala za školu. Na kraju moram 

dati račun. Što se tiče menadžmenta, ne znam da je bilo koja škola u ovom trenutku imala problema sa 

snabdijevanjem. To se desilo ranije, bili smo prisutni, imali smo različite kombinacije. Išli smo iz jedne 

škole u drugu. Bila je situacija da je više materijala potrošeno, nema više na zalihama, ali smo sve 

prošli. U dvočetvrtinskoj fazi, suočili smo se sa svima njima. I, učeći iz toga, prošle godine smo 

napravili zalihe i sve zalihe su u Strukovnoj školi. Za ovo sam vam ranije - ne znam da li ste bili prisutni 

- rekao da sam spreman da idem da ih vidim sa vama. Ima dosta materijala, jer smo iz prošlosti naučili 

da možemo riskirati. Da se razumijemo, tu je stvar organizovanja maturalnih zabava, polumaturisanja, 

rasipa se materijal, ima demonstracija, a nama je sve gore. Šteta što imamo novca na lageru, dok škole 

nemaju didaktičko-nastavna sredstva. I svi su popravljeni. Znam da je i Gimnazija izuzetno dobro 

snabdevena papirom i kancelarijskim materijalom. Sada pričamo, moglo bi mi se dogoditi u prošlosti. 

Sad ono drugo, vezano za jubilarne plate. Jubilarne plate - kao što sam ranije istakao, pošto imam 

povjerenje načelnika općine da bude ovlaštenik za kategoriju plata i dnevnica - znam vrlo dobro i sa 

punom odgovornošću to kažem, mi smo isplatili jubilarne plate. u prvom kvartalu godine kada smo 

došli u Vladu, odnosno januar-februar-mart 2022. Od tada nismo u mogućnosti da isplatimo jubilarne 

plate, jer nas je Vlada odbila, tačnije Trezor. Imamo dokaze za ovo. Poslali smo Ministarstvu zahtjeve, 

obrasce za jubilarnu platu, sa mjesečnim izmjenama. Ti obrasci su vraćeni, nisu izvršeni, uz 

obrazloženje da je kolektivni ugovor povučen i stav Vlade je da se ove isplate za sada ne vrše. Što se 

tiče izbora direktora, odnosno Direktive 151/2020, uzeli ste primjer da je jedan od izabranih - to je već 

realnost, to je završen proces, lice je dalo ostavku na mandat odbornika, on je direktor u školsku 

instituciju. Osoba čije ime ne želim da spominjem, pošto nije ovde, veoma je poštovan, izuzetno dobar 

profesor i menadžer koji se pokazuje izuzetnim, ne od mene nego od strane štićenika. Dio tog Uputstva 

prilikom izbora direktora je izjava pod zakletvom. Profe, izjava pod zakletvom, vi dobro znate, da 

izjava pod zakletvom snosi svu moralnu i pravnu odgovornost, sve lično. Dotični direktor koji je izabran 

potpisao je izjavu pod zakletvom. Ta izjava je u DKA, Komisija je analizirala. Tu je povezan i mandat 

Komisije. Ako je mandat te Komisije, pretpostavljamo da ste u pravu, iz kog razloga nam je 

Ministarstvo poslalo svog delegata? U sastavu Komisije je i član iz Ministarstva. Ako ta Komisija nije 

validna, iz kog razloga je Ministarstvo pristalo da nam dovede svog člana? Da li je ovo Ministarstvo 

prosvjete sebi proturječilo? Ne znam ovo. Ko sumnja u ovaj posao, postoje zakonski načini, vjerujem 

da je rok za reklamacije, postoje Inspektori i sve, to se može lako razjasniti. Ne, da bi se član Komisije 

Ministarstva pozvao da učestvuje u komisiji, prvo mu se mora poslati e-mail Rješenja Komisije, jer 

nema drugo pravo. Ministarstvo prosvete je videlo tu Komisiju, šta da kažem. Sada, u smislu pritužbi 

ili Inspektorata, on može biti pod istragom i lako ga mogu otpustiti. Dobro, razumem vašu pretpostavku, 

da Ministarstvo prosvete ima pravo da napiše ovo. Neka dođe inspekcija, ako primeti da ima problema, 

bez problema neka poništi postupak. Što se tiče komentara poslanika Artana Loshaja, o putovanju ili 

prevozu radnika, peticija za transport na putu Prizren - Dragaš. Ta peticija je realizovana, načelnik 

opštine je ovlastio zamjenika načelnika opštine da je uputi Ministarstvu saobraćaja, odnosno Odjeljenju 

za linije. Odgovor još nije definitivno stigao, ali je načelnik općine obaviješten o napretku ovog procesa. 

Mi kao opština radimo šta možemo i radimo. Prikupili smo peticije, sastavili smo zahtjev, 



  

gradonačelnik ga je potpisao , evidentirali smo, poslali smo i fizičku kopiju putem mejla. Imamo vrlo 

jednostavan i osnovni zahtev: Veliki deo opštinske administracije se nalazi sa privremenim boravkom 

u Prizrenu, tim licima mora da se obezbedi posebna linija, jer je nemoguće da budu dovedeni na posao 

na vreme čak i da imaju poteškoće sa transportom. Ali moramo nešto da shvatimo. Drugačija je naša 

želja i volja, drugačija je mogućnost koju nudi Ministarstvo. Sa naše strane smo ispoštovali sve 

procedure, sada čekamo, kad god se desi mi smo tu, radimo zajedno. Što se tiče učešća u QKMF-u, 

2021. godine postoji Odluka o oslobađanju od učešća. Jedino učešće koje se pojavljuje u Finansijskom 

izvještaju je učešće koje nema QKMF, ali se tamo pojavljuje kao kategorija. Pravo učešće vrši UOP. 

Može li neko reći zašto, tačnije kategorija, ko ima članove porodice ili nekoga ko se bavi lovačkom 

problematikom, tamo se uzimaju dokumenti za ljude koji su naoružani, za nošenje oružja sa dozvolom. 

Zove se dokument koji potvrđuje neprimanje poslovne sposobnosti. Jer posjedovanje pištolja je luksuz. 

Ne možete biti na društvenim mrežama i nabaviti ili kupiti oružje. I, sva ta učešća, uvek su izuzetno 

mala, simbolična vrednost, 300, 400 ili 500 evra, u zavisnosti od postavljenih zahteva. Inače, znamo da 

učešće u QKMF-u ne postoji već godinama i iz tog razloga često dobijamo pažnju Trezora. Dobili smo 

primjedbe o tome da se treba odlučiti o učešću i da se novac od učešća iskoristi za isplatu staratelja. 

Zato što je postalo izuzetno veliko opterećenje po pitanju budžeta za plate i dnevnice, pitanje staratelja. 

Znamo jako dobro, Zakon o starateljstvu, kako stoji zdravstveno osoblje. Što se tiče poslanika Urana 

Halimija, ako se ne varam, tražili ste planinsku kuću u Čilipupu, zar ne? Ovo je opštinski projekat koji 

smo našli kada smo stigli. Nastavili smo da izdvajamo ta sredstva, činjenica je, radovi su počeli. 

Blokiran je put, jer je teren bio izuzetno težak, put je blokiran, lično sam bio tamo. Ekonomski operater 

je stigao do postavljanja osnovne ploče. Zatim, kao rezultat problema sa imovinom, pošto taj projekat 

dolazi kao rezultat predloga grada Dragaša. U stvari, u katastru, ta parcela je deo posedovnog lista u 

katastarskoj zoni Libevišti. Ovo je prva greška u prijedlogu. Druga greška je što je ta parcela dio 

Šumarije. Znamo da se u Pyltariju ne možete miješati bez dozvole. Inače, dio krivice za ovo je na 

ekonomskom operateru koji je, iskreno rečeno, bio neodgovoran. On je samo čekao da se steknu 

okolnosti i izazvao je ovaj problem. Ali, mi smo voljni da nastavimo sa ovim radom i dalje, ako se to 

ponovi kao zahtev gradova Dragaš i Libevišti, ako ove dve oblasti ne budu imale probleme jedna sa 

drugom, mi ćemo to podržati i nastaviti dalje u budžetiranju. . Jetmirovo pitanje postavlja direktor 

finansija. Što se tiče detalja koji ste spomenuli o "Meki", zakon tako kaže. Zakon kaže da načelnik 

opštine uživa pravo zastupanja, a radi se o nečem drugom, zakon kaže da i direktori imaju pravo na 

zastupanje uz ovlaštenje načelnika. Ali gradonačelnik nam nikada nije dozvolio ovo pravo, 

gradonačelnik zna te razloge. Nije riječ o zloupotrebi, ali je želio da gradonačelnik ima franšizu, kako 

bismo građanima bili što transparentniji. I zahtjev je sasvim normalan. Sa stolom, znate li kada ova 

riječ ne bi bila normalna? Ako gradonačelnik nije prisutan za našim stolom. Ja sam direktor Uprave i 

bavim se isplatama. Od kada je načelnik općine počeo da se bavi uplatama i fakturama? Gradonačelnik 

nije izdavač računa. I drugi, u vezi sa poslanikom Shpetimom Hajredinijem. Pokrenuto pitanje plaćanja 

javne rasvjete. Istina je, ja živim u ovoj opštini i dobro znam da su sela Kuk, Zaplluxhe i selo Blač, ali 

sela Kuk i Zaplluxhe pre nas su započela ovaj projekat, čemu takođe moramo zahvaliti nesrećnicima, 

koja je inicijator i održavalac ovog sistema do sada. Sve je vezano za budžet, jer mi smo mala opština 

i imamo mali budžet. U početku, gradonačelnik je odlučio da ide kao pilot projekat, da se jednom vidi 

uticaj na naš budžet troškova plaćanja javne rasvjete. Da ne bi došlo do podele između sela, s obzirom 

da je to pitanje koje pogađa sva sela, onda je gradonačelnik odlučio da sadašnji projekti koje razvijamo 

sa javnom rasvetom pustimo da uđu u sistem opštinskih brojila. Da vidimo kako se njihova situacija 

mijenja, koliki su njihovi troškovi, ako imamo budžetske mogućnosti, počećemo sa implementacijom 

za sve. Mi smo uvijek zagovornici principa jednakosti. Jedno ili dva sela se ne mogu privilegovati, dok 

se ostala zanemaruju. Vjerujem da će načelnik općine vrlo brzo preduzeti mjere u tom pravcu, 

sagledaćemo bilanse kako je naplata uticala na sela Brodošan i Brezne, jer su to bile posljednje dvije 

investicije koje su se razvijale, čak i ako postoje nema velikog uticaja koji može oštetiti naš opštinski 

budžet, onda ja, kao direktor Uprave, u saradnji sa direktorom Urbanizma, moram da uputim zahteve 

KEDS-u za postavljanje brojila u okviru opštine, za svako selo, na ulazu u selu ili na kraju, u zavisnosti 



  

od toga kako je sistem instaliran. Tada će fakturisanje početi od budžetske organizacije opštine Dragaš 

a ne od sela. Konačno, nemojte biti dužni g. Xheladiniju, u vezi sa reakcijom PDK-Dega Dragaša u 

vezi sa poklonom vozila od Američke ambasade. Ja to vozilo, po dobijanju mandata, prvo što sam 

uradio je da odem kod službenika za imovinu i tražim spisak imovine. Pošto se Direkcija kojom 

upravljam poklapa sa upravljanjem imovinom kao što su vozila, kao i zgrade, tražio sam spisak imovine 

koju posjedujemo. Postoji slika automobila, samo ime Mitsubishi i zelena boja. Imali smo poteškoća i 

da pronađemo taj auto, jer uopće nije bio u prometu. Svjedoci su tome i službenici opštinske uprave. 

Pitao sam ih, nemaju pojma gdje je. Taj auto je pronađen u jednoj od onih baraka koje se nalaze ispred 

KKMF-a u Dragašu, pokrivenim krevetima koje KKMF koristi nekoliko godina. Shodno tome, bio je 

pokriven tipičnim maskirnim stilom, tako da ga niko nije vidio i ostavio ga u stanju mirovanja, dok ne 

dođe vrijeme da se stavi na tender kao neiskorištena imovina . Uzimajući u obzir njene potrebe, nakon 

što sam je primio, izvršio sam potrebno istraživanje u vezi dokumentacije. Taj automobil je doniran 

2015. godine. Njegova vrijednost u trenutku kada je doniran bila je 30 hiljada dolara. Imamo izvještaj 

američke ambasade. Sve sam to dostavio iz Američke ambasade. Ono što smo vidjeli bila je zanimljiva 

činjenica, koju sam, radi korektnosti, dužan ovdje objaviti. Trik ovog auta je bio - ko ovde zna engleski, 

zna Uran, jer mu predstoji fakultet - donator je američka ambasada na Kosovu, primalac poklona je 

američka ambasada. Taj plan nije napravila američka ambasada, nego ljudski faktor u našoj opštini. 

Neophodno je rano nabaviti ovaj automobil, istaknuto je. Obilježio ga je neko ko je htio da ga jeftinije 

proda i lakše kupi. Pošto imam ugovor, unapredio sam ga na Carinarnici, da mogu da ga potvrdim. Da 

su u sporazumu koji je sklopljen između Opštine i Američke ambasade igrali ovu igru. Uputio sam 

zahtjev američkoj ambasadi, korektnosti radi čitam vam samo jedan red, pogledajte šta mi je rekao: 

Žao nam je što od vas čujemo da je auto koji je donirala američka ambasada na Kosovu nije korišćen 

8 godina.do sada je zabeleženo. Ova činjenica nas je iznenadila, jer to znači da je ovaj automobil sve 

ovo dugo vremena bio nekorišćen. Opština Dragaš je iznenadila čak i američku ambasadu jer nije 

registrovala automobil. Znam da sam postao meta napada, znam da im i kada kucaju slovo D na tastaturi 

dolazi direktor uprave. Da, ja imam obavezu da upišem imovinu Opštine, jer smo potrebni za gipu. 

Potrebni smo za zdravstvenu službu, ako je to moguće i samo na području Gore. Zahtjev Općine je 

upućen 14.09.2022, tačno 9 mjeseci nakon našeg dolaska na vlast. Tada sam primetio da postoji 

problem sa Dudijem i trebalo mi je godinu i tri meseca dok nisam uspeo da unapredim Dudija. Dudi je 

dokument koji prikazuje sve detaljne podatke o vozilu, počevši od njegovog nastanka, ko ga je iskoristio 

i sve njegove specifikacije. Bez toga, vozilo se ne može registrovati. Polagao sam testove u odeljenju 

za vozila MUP-a opštine, nisu me primili, onda sam ispoštovao zakonske procedure. A sad da pređemo 

na upotrebu, nije problem, drago mi je da si otvorio ovu temu. Mi smo ga registrovali, u 

neregistrovanom stanju smo hodali, da, hodali smo po planinama, nismo šetali po gradu. Ako se radi o 

prekršaju, odveo sam i prevezao porodicu jedne pacijentice iz Leštana, trudne majke koja je došla iz 

KKUK-a. Ne, vaši izgovori su beskorisni, jer mi kao opština imamo obavezu da kažemo građanima šta 

se desilo. Ova vozila koja su registrovana - kada smo mi došli na vlast nije registrovan nijedan auto, 

pogledajte izveštaj. Na kraju godine nisu bili, mi smo to prošli, u januaru smo došli na vlast. Razumijem 

ovu frustraciju, ali ne zaboravite jednu stvar, komentarisali ste i stanje vozila. Stanje vozila u Opštini 

nije u lošem stanju pošto ste ga proglasili u statusu. Osim nečega, dobro je i što ste otvorili, jer se vidi 

da ste dio doprinosa bili i vi u tom statusu. Šta je sa činjenicom da je direktor Uprave rekao da je uživao 

u planinskim atrakcijama. Rekli ste to u šali, da ja to imam u statusu. Mogu vam reći samo jedno: Da, 

zaista uživam. Mnogo sam se zabavljao, samo sa dobrim stvarima, ne sa državom, nego sa svojima, ne 

sa državom, nego sa svojima, ne sa državom. Vrijeme kada su pisani statusi, fotografije na planini i 

riječi "na Šar planini plus 4Z auto" prošlo je dvije godine i nešto. Ne govorim o svemu ostalom, ne 

govorim o stanju auta. Komentirali ste Šumarsko vozilo. Ne mogu da shvatim ovu činjenicu, zašto bez 

potrebe ulazite u rovove? Šumarstvo je preuzela Agencija. Ne treba nam davati auto, Vlada ga daje. 

Nije na nama da Šumariju opremimo vozilima, jer je Vlada zakonom odlučila da preuzme Šumariju, 

kao što je sada odlučila i za vanredne situacije. Ne, gresili smo samo 9 meseci, i mi smo to registrovali, 



  

rekli smo im da ne zele da ga uzmu, nisu hteli da ga kupe na tenderu, mi to ne kupujemo na tenderu. 

tender. Ime tog automobila je produženo, jer mora biti registrovano u Opštini. Hvala! 

Nexhat Selaj : Čestitao bih direktoru administracije, svima do kraja govora, po mom mišljenju, bilo je 

savršeno. Ali kada je došlo vrijeme da se izjasni o Uputstvu, povukao se. Rekao je da zakon daje, to je 

bio govor za predsednika, rekao je zakon tako daje, tako treba da se primenjuje zakon. Šta kaže zakon, 

reci amin. Ja ću se ponovo javiti ovdje, direktoru administracije. U upravljanju novcem iz škola, recite 

da mi dajemo novac vama, a ne vi nama. Ja razumijem da je taj novac javan i znači da ga vi dijelite, 

činjenica je da ga dijelite, a taj novac se raspodjeljuje po odjelima koje imamo na poljima, govorim o 

obrazovanju, DKA. Direktiva 33/2013 ne kaže da vi upravljate tim novcem. Ako imaš strpljenja, kao 

što sam ja imao strpljenja da pažljivo slušam, bio si odličan. Tako piše, 33/2013, član 3, naravno da 

imate pred sobom: Svaka škola prihvata budžet za robu i usluge kao fiksni iznos i kroz svoj budžetski 

plan odlučuje kako će rasporediti svoj budžet. Šta mislite pod tim "vlastitim budžetom"? To jest, morate 

mu dati novac i on upravlja svojim ukupnim budžetom, između različitih budžetskih kodova za robu i 

usluge. U istom zakonu se navodi da DKA, od svega novca koji joj je dodijeljen, sama upravlja sa samo 

5% ukupnog iznosa. Preostalih 95% novca dodeljuje se školama, kako bi same mogle da upravljaju. 

5% u DKA ostaje za hitne slučajeve. Koliki procenat pripada školama, kojoj školi ste dali 1% da sama 

upravlja? I ja sam vam postavio pitanje, rekli ste da je korupcija u pitanju. Uz tebe sam, ne znam ima 

li budućnosti ili ne. Priznajem, ima nešto iza toga, ti kažeš, ok. Dokle god imate mjesece i dane iza sebe 

i snašli ste se, ko to vama upravlja sada kada vi sami vodite sa novcem? Postoji li tijelo koje vas vodi? 

Ne znam ko te kontroliše? Vrlo je logično da novcem škole, koji pripada školama, upravlja direkcija 

škole sa Upravnim vijećem, a vi treba da budete zaduženi za taj novac, kako se troši. Drugo - uvek uz 

zakon, ne govorim mimo zakona - sami ste rekli, ovde ste se obratili da je čak i Ministarstvo prosvete 

prihvatilo izbor direktora. Nisu vidjeli kršenje zakona, ok. Izborna komisija imenuje se konkursom. Za 

izbor članova konkursa, članove Komisije bira DKA, a imenuje ih Skupština opštine na jednu školsku 

godinu. Ova školska godina je bila 2022/2023, koju sam i sam pomenuo. Ako je Ministarstvo prosvjete 

pogriješilo, zar ne vidite da je ovo greška? Sami ste otkazali ovo takmičenje. Ako je ministar pogriješio, 

ako smo primijetili da je Ministarstvo pogriješilo, zašto nismo reagovali da je ova Komisija, i pored 

toga što ćete je ipak imenovati, zašto ne imenujemo drugu od početka, legalna. Osim Komisije, 

zaustavljam se. Onaj drugi, zar ne vidiš da je izbor pogrešan, kad sam pročitaš i kažeš da je odgovoran 

direktor koji je potpisao. Uputstvo 151/2020 177: Izjava pod zakletvom kojom se potvrđuje da u 

posljednje tri godine kandidat nije bio na rukovodećoj poziciji u političkoj strukturi. E sad, ako je 

Ministarstvo pogriješilo, zar ne vidite da je do juče naš kolega bio iza nas? I sada, zašto tjerate svog 

kolegu sa suda? Ako je zakletva - razumem da je to jako teška reč - da morate da se zakunete, ili da 

kolega mora da se zakune pred državom. Ovo je državni dokument. I, kako da svoju koleginicu 

svojevoljno, možda svojom voljom, greškom napustiš tako što je izneseš na sud? Ja ga ne vodim, Vodič 

vodi. Sve ovo sami brojite, a ja nisam siguran mogu li vjerovati ovom Uputstvu, ili uputama koje dajete 

i govorite. Kad vam odgovara, recite tako zakon. Čini mi se da zakon tako kaže u ovom trenutku. Hvala! 

Uran Halimi : Postavio sam ta pitanja koja gradonačelnik nema, Vetimi mi je dao sve odgovore. On je 

rekao da je mesto gde su počeli radovi te planinske kuće katastarsko područje sela Lubevište. Čak i 

Šumarstvo, upravo sam nešto čuo. Međutim, kako je bilo ovako, neko je to isplanirao i raspisao tender 

za izgradnju ove planinske kuće. Imate li neku prognozu, postoje li zapravo pravila kojih se moram 

pridržavati prije otvaranja tendera? Imate direktora katastra i imate direktora poljoprivrede, koliko ja 

znam, on je hteo da predvidi stvari, raspisivanjem tendera, u pitanju je 35 hiljada evra. U stvari ste nesto 

slagali gradjane da ste zapoceli nesto sa bo, naravno da imate 20-30-50 glasova u njima i na kraju ste 

napustili taj tender za koji neki ljubitelji prirode veruju da - ja imam i tender, tacno ako to zelite - pa 

ste razocarali gradjane, jer su jedva cekali. Bile-žuč, video sam ranije, u vreme kada su tamo počeli 

radovi, neki građani su se veoma rado fotografisali, počela je izgradnja planinarskog doma i sve je 

napušteno, bez ikakvog objašnjenja. Dalje, reci taj Mitsubishi auto - zovem te od 2022, juče je glasano 

2021, zovem te - postavi mi pitanje javno, idem da zovem, dođi ovamo na propovjedaonicu. Ne 

govorim ono što su mi građani rekli, Samidine. Ja ovdje predstavljam građane, o Samide, a ne Uran. 



  

Ovdje sam da reagujem, ovdje sam da vam kažem. Ne znam zašto smo ti to dali, nemaš težinu Samidine, 

niko te nije pitao ozbiljno. Ne treba sa nama da pričate o bratskim odnosima, mi treba da imamo dobar 

odnos, zašto dolazite ovde i naglašavate tri puta, ja sam sa bratom u dobrim odnosima, to je prirodno. 

Imam puno, ali on neće da priča , možeš li skrenuti pažnju na njega? 

Arijeta Skeraj : Molim vas, ako imate dnevni red, možete nastaviti, ako ne možete slobodno ići u 

zemlju. 

Uran Halimi : Da, prekida me, ne dozvoljava mi da završim svoj govor. 

Arijeta Skeraj : Kažem vam da ste dobili riječ. 

Uran Halimi : Zašto? Nećeš mu reći, zar ne? 

Arijeta Skeraj : Rekla sam mu ranije, a vi, molim vas, ako se ne pozabavite ovom poentom koju ste 

iznijeli, onda sam primorana prekinuti govor. 

Uran Halimi : Odgovaram na odgovore i pitanja koja sam postavio malo ranije. E sad me nemojte ništa 

prekidati, nisam zadovoljan jer ni ja ne prekidam, ovakve stvari se dešavaju. Međutim, rekao sam vam 

za taj auto, Mitsubishi. Vidio sam to čak i kad smo izašli na motore, smokli smo na kiši i ti si vozio taj 

Mitsubishi. Uradili su veoma dobro. Šta me muči, ako je neko obeležio, ti si uzeo, oni su sami obeležili 

i koristio si bez registracije. Niste mogli da prevozite trudnice u autu Mitsubishi bez medicinske 

opreme, ako se ne varam. Tim vozilom se ne prevoze pacijenti. Ne, ne zlostavljam, rekao sam da imamo 

pacijente... skoro da se smejem. Međutim, to nije vozilo za prevoz pacijenata. Za prevoz pacijenata 

koriste se vozila hitne pomoći. Drugi, između ostalog, nismo mi ti koji kupuju na tenderu. Na tenderu 

koji ste imali za automobile znate ko se javio na te tendere. Oni su opštinski službenici koji nagrađuju 

svoja dobra djela. Prijatelji opštinskih funkcionera su kupovali automobile na aukcijama, opštinska 

kola, znate dobro. Ako niste vi ti koji kupuju tendere, vi ste ti koji kupuju ljude ovim tenderima. Znaš 

vrlo dobro. I, kao što rekoh, kandidati na ovim tenderima za ova vozila opštine su vaši politički prodavci 

nekretnina. 

Driton Ademi : Kontaktiram direktora uprave koji je rekao za automobile. Direktore, 18. juna, kako 

vam je rekao kolega Uran, nalazite se u Koretniku sa Mitsubishijem. Nema dnevnika. Kako možeš da 

me ostaviš, da si super direktor, sa mestom direktora imaš pravo da me ostaviš, samo ti imaš pravo ili 

izvršna vlast ima pravo da me ostavi, mi obični građani smo narušeni, mi kažnjavajte koliko hoćete, u 

pravu ste znači, bez obzira na aktivnosti, imate pravo da izađete. Plus, kažeš privlačnost, da si sa 

motorima, da nemaš ni prvu pomoć, ne znam, moguće je, potvrdio je Urani. Prvi, drugi: 04.10.2023., 

na fotografiji se vidi kolega, vaš radnik kojeg ste angažovali, nisam siguran gdje bi mogli biti, ali koliko 

sam mogao vidjeti, to je negdje prema Brodima. Sa nekoliko fotografija koje su javne na sajtu stranke. 

04.10.2023 je u planini, ne mogu da me izvedu, kad ja kao gradjanin nisam izlazio, jesi super kul... da 

me vodis po gradu i ne pitaj ja, ha? Odnosno, ne razgovarate o državi. 16. decembar, imate slike ovdje, 

usred zime, ispred i iza poziva. Imate li pravo da me izbacite bez evidencije? Štaviše, izašli ste i izašli 

ste ispred Opštine. Koliko dugo vozite bez vozača? Da li vas je on sam izveo iz garaže ili ste vi njega 

izveli iz garaže? Da li je došao kod vas, jeste li ga izveli? Još jedno pitanje direktoru. 4-5 puta sam o 

tome razgovarao sa direktorom Naserom Myrtezanijem, koji je danas imenovan za direktora. Ove 2023. 

godine je formirana ova Komisija i ja sam to jako dobro pomenuo, ljude koji su ušli u Komisiju, plus 

članove Komisije koje ste nazvali specijalistima, jer nema potrebe da ih spominjem, a ponekad imam 

pomenuo ih poimence, jer me sada drže za glavu, jer je vrlo pošteno što dolazim iz Prizrena i stavljam 

ih u komisije. Vi ste formirali ovu Komisiju u aprilu ili maju, ne sjećam se sigurno, ali prošle su godine. 

Pogledajte šta vam Administrativno uputstvo kaže: jedna školska godina. Zašto to ne prihvatate, kažete 

da je u UA jednu školsku godinu. Odnosno, ovoj Komisiji mandat je istekao 31.08.2023. I nemate 

apsolutno pravo sa... plus članom DKA kojeg ste angažovali prije dvije godine, bez tri godine radnog 

iskustva, ne mogu biti član nijedne komisije. Napisano u Administrativnom uputstvu. Član kojeg ste 

primili, a koji je zaposlen u DKA, ne može biti ni u jednoj komisiji. Ovo vam nije dato, objasnio je moj 

kolega, prof. Nexë. Normalno je da sam pao, sve dok sam tu pao sam, zbog tvojih grešaka, izvini. 

Samidin Xheladini  : Žao mi je, Uran! Spomenuli ste moje ime iako ste nekoliko puta glumili oko mene. 

Što se tiče porodičnih pitanja, mi smo primjer u cijelom svijetu, a za politička pitanja možete uzeti 



  

primjer kako demokratija funkcionira u porodici. Ni vi, nego celo Kosovo i Evropa, neka svet uzme 

primer. Ja sam bio kandidat i moj brat je bio kandidat, on za predsjednika, a ja za skupštinu. Ja sam bio 

najglasaniji, ovaj je bio najglasaniji. Bili ste kandidat za Skupštinu u proteklom mandatu, niste dobili 

autobus glasova. Nemojte se hvaliti da ste nosioci liste, izađite sa svojim glasovima. Prvo, drugo: 

nosioci liste su ljudi koji imaju glasove, kako mi kažemo, vitra. Oni ne predstavljaju narod, oni 

predstavljaju stranku. Qamil, i ti si blizu, treći po redu, ovdje naručujem. Žao mi je zbog pitanja 

obrazovanja, a što se tiče karija, vidio sam to u vijestima. Kažem vam nešto, izvinite, u PDK-u kada 

sam to video, reakcija mi se učinila vrlo banalnom. Zašto banalno? Imaju pravo da reaguju, ali su 

zaboravili neke bivše odbornike da su, kada nam je stigla zvanična prijava, automobili naše Opštine 

koristili naftu - dao sam razloge tadašnjem načelniku, nije pomenuo njegovo ime - u 100 km, 100 litara 

dizela. Ja sam odgovoran što nisam bio tamo. Kada je došlo do toga, ja sam to elaborirao, da li je to 

tehnička greška, ili ste zaboravili K i dodao da M nije metar. Da je izašlo sa meračem. Drugo, postavio 

sam pitanje direktoru, a direktor mi je dao odgovor, ne morate mi reći, zašto niste sami postavili pitanje. 

Imate dobre reakcije na društvenim mrežama. Društvena mreža je lažna, istina, svejedno. Ovo je 

zvanično, ovdje ste htjeli postaviti pitanje. LVV je također imao reakciju i vidio sam to u Beču. Ja sam 

podelio, kad sam podelio nisam čuo reakciju predsednika, njegov brat je reagovao, odneo mi je, evo šta 

si rekao, podelio sam osim VV. Distribuirao sam VV root. Nije pucao na reakciju gradonačelnika. 

Zašto? Zato što se zabavljam sa reakcijom, kad ne znaš pitaj, jer neko zna više. I vidim da znam više. 

Pitaj me, znam više. Ovaj zna više o izvršnoj vlasti. Reći ću ti još jednu stvar. Uran, žao mi je što si 

jasan, glasao sam za tebe i u prošlom mandatu. Nijedan od vas ne zaslužuje da bude vođa. Imam bo 

tematsku igru iu partiji iu cjelini. Žao mi je što klevetate stvari. Oni koji su bili prisutni su svjedoci. 

Imam bo tematsku igru do posljednjeg trenutka. U posljednjem trenutku, predsjedavajući je rekao ako 

glasate za Samidinija kao predsjedavajućeg, rekao je da ću podnijeti ostavku na mjesto predsjednika. 

Svi su jednoglasno glasali za ovo. Iza sebe imam samo glasanje za temu. Zašto? Veoma ste daleko od 

politike, veoma ste daleko od demokratije, za vas je to apsurd. Ne shvatate da se u demokratiji odluka 

donosi na odgovarajućem mestu, odluka se donosi ovde. Ja sam to implementirao, sviđalo mi se to ili 

ne, sasvim je druga stvar. Znaš li da i mene vodiš, vođu, znam da ne. Da, dobili ste glasove, vodite ih. 

Da je, pošto sam ja tamo bio predsedavajući, sav posao u Skupštini morao da teče drugačije. Zato sam 

ja vođa. Čak i za mene, on je stao uz ovog brata, jer ovaj ima leđa, bez obzira ko si, ako ti nije stalo do 

brata-brata. Da, zloupotrebljavaš položaj kojem sam nažalost brat. Ne povezujte stvari, jer on mene 

nikad ne pita, a ni ja ga ne pitam za stvari koje pripadaju njemu i meni. Molim vas, neka bude zadnji 

put, na ovom forumu, nemojte me povezivati sa izvršnom vlašću, jer ja sa njima nemam ništa 

zajedničko. Molim vas, ovdje u Skupštini, nemojte me povezivati sa izvršnom vlašću. Neka to urade, 

neka se zakunu da sam otišao, ili kod gradonačelnika ili tako nešto, sa zahtjevom za nešto u izvršnoj 

vlasti. Čak sam i ja zaslužniji, ali ne idem jer oni imaju svoj posao. Ima svoje osoblje, ima svoje ljude. 

Evo me i dajem riječ. Iako ja reagujem, vi reagujete 100 puta čak i pre nego što se dogodi apokalipsa. 

Sviđa mi se, to je demokratija, iako reagujete iz zemlje. U cijelom svijetu reaguju iz zemlje, kad ja 

reagiram postaje sudnji dan. Kakvo je ovo brbljanje, odnosno ima tu trendova. Specifični ciljevi za ovo 

koleno. Ja sam najkasnije juče dao reakciju u prisustvu jednog zvaničnika, rekao sam mu da imate 

koristi, ali vi Srbi, Crnogorci, drugi, drugi. To je realnost, čak i odmah se bave politikom. Rekao sam 

tom funkcioneru, izveo je duel napolje, rekao je da ne znaju šta pričaš, svi mi se obraćaju, dolaze i žale 

mi se, čak i manjine dolaze i žale mi se da sam ja. kažem ti Kunem ti se, on mi nikad ne kaže, čak i ako 

me zaustave, da neću biti zaustavljen. 

Arijeta Skeraj : Nedžmidine, može li se ići na selo? 

Nedžmidini Sejdilar : Kako možete objasniti zašto ste mi od cijele Skupštine rekli samo da li postoji 

mogućnost da odem u zemlju? 

Arijeta Skeraj : Može li se ići na selo, dok ne dam riječ. 

Nedžmidin Sejdilar : Osim kako mi možete objasniti. Samidini izlazi kad hoce, Uran samo tako, 

cekam 43 minute na rijec koja mi je data, vodi. Osim što me diskriminišeš. 



  

Arijeta Skeraj : Molim vas, da li je moguće otići na selo? Sve dok se tvoje ime ne spominje na 

propovjedaonici, molio sam te da odeš na mjesto! Inače, bez odlaska u zemlju ne dajem riječ. 

Nedžmidin Sejdilar : Da, postoji mogućnost. Da li da idem na mjesto, da li cete mi dati rec. 

Arijeta Skeraj : Hvala, Samidine Xheladini! Riječ ima Nedžmidin Sejdilar. 

Nedžmidin  Sejdilar : Ja sam na demonstrativni nacin pokazao kako vi vodite sednicu. Ako jednome 

date rec, dozvolicete i meni. Posto se vratio predsednik, predlazem da pocnemo iz pocetka. 

G.Xheladini da bi ste bili nosilac liste, prvo treba stranka da vam veruje. I vi i Cipiripi isto. Nosilac 

liste treba da bude osoba od poverenja. Nemoze da bude izdajnik kao sto ste vi. Evo da pitamo vasu 

bivsu stranku, oni su se pokajali sto su vas pustili da im ulazite u kancelariju. Nosilac liste je osoba od 

poverenja koja radi za interes gradjana a ne za licni interes. Cipiripi nemojte da me vucete za jezik da 

kazem koliko kosta vas transfer. Vauceri, ugovori o delu. To je osoba koja nece da izda. Da li znate 

predsednice, da kada ugasite svetlo u GCPM, gasi se svetlo u celom objektu. Kada ce te to srediti. Vi 

terate svoje direktore sa sednice skupstine jer su nesposobni da daju bilo kakve odgovore. Da li znate 

cime se greje osoblje, sa kvarcnim grejalicama 1963, nemaju toplu vodu. Razocaran sam kako vodite 

ovu opstinu.  

Qamil Kolloni : Poštovani delegate, što se tiče oprosta poreza na imovinu, znate kako su te procedure 

tekle. Predlog je prvobitno došao od ministra ekonomije i finansija Vlade Kosova. Nakon predloga 

ministra da se oprosti, znate da je 2022. godine lokalna samouprava opštine Dragaš oprostila 20% 

poreza na imovinu od početka 2022. godine. To je izglasano na ovoj skupštini. Nakon predloga 

ministra, vi ste kao delegati predložili da u Skupštini raspravljamo i zauzmemo stav da vratimo odgovor 

Ministarstvu, odnosno Odeljenju za porez na imovinu, odgovor za 100 evra oprosta za Opštinu. Pošto 

je ova Odluka otišla u Apelacioni sud, koji je predložio premijer, mi kao Skupština nismo doneli odluku, 

već smo poslali preporuke 08.02.2003. godine, koje je potpisao bivši predsedavajući Uran Halimi. U 

ovim preporukama rekli smo sledeće: KK - Dragaš preporučuje Ministarstvu finansija, rada i transfera, 

da se donese Odluka o revalorizaciji obustavljene imovine, gde će korisnici biti građani RKS, u ovom 

slučaju Opština Dragaša, platiti iznos poreske fakture za 2023. godinu kao što su platili 2022. godine. 

To je zato što smo tražili da se plati isto kao i 2022. godine, iz razloga što imamo popust od 20% i na 

ovoj skupštini smo to odobrili . Ali, u slučajevima kada je zakon bio sporan, dali smo i drugu verziju, 

oko koje su se složile sve poslaničke grupe u prisustvu predsednika. Ako se sećate, rekli smo ovo: KK-

Dragash preporučuje MFPT da, u okviru zakonske mogućnosti, moguće izmene Zakona o porezu na 

nepokretnosti, Zakona 06L 005, omogući opštinama da oproste do 100 evra za sve poreske obveznike 

Opština Dragaš za 2023. godinu. Šta se dešava? Nakon ovih preporuka, dana 31.03.2023 - mi smo 

preneli ove preporuke 08.02.2023 - 31.03.2023 Vlada Kosova počinje sa nacrtom zakona za izmene i 

dopune Zakona 06L 005 o porezu na nekretnine. Ovom zakonu se još jednom protivi i ide na sud dok 

ne dobije svoj konačan oblik. U momentu kada poprimi konačan oblik, ovaj zakon zaokružuje drugi 

zakon i ostavlja prostor da se opštinama, onim opštinama u kojima imaju osnov za podizanje, oproste 

100 evra i to prepušta volji svih općine. Pošto smo mi oprostili 20% a pritom sam ovaj zakon uvećava 

vrednost koju Vlada oprašta – što ću objasniti formulom – u članu 3. sa iznosa od 15 hiljada evra koliko 

Vlada oprašta za objekte, povećava iznos za 30 hiljada eura. Član 3, tačka 1.8, čitam samo ovaj dio: Za 

primarno stanovanje, u ovom slučaju imamo za kuće, do 30 hiljada eura. Međutim, ovim zakonom se 

dopunjava i sprovodi drugi porez, a to je zemljište. U porezu na imovinu imamo ga prema oblastima i 

imamo tri oblasti. Dok je po zakonu na osnovu kredita pripalo zemljište , njive, livade i pašnjaci. Iz tog 

razloga, predviđeno je da se zemljištu odbije vrijednost i da Vlada oprosti 50 hiljada eura. Naše 

nekretnine, koje se ovdje zapravo oporezuju, su vrlo mali broj nekretnina koji premašuju vrijednost od 

50 hiljada eura. Opremili smo tim za porez na imovinu novim tabletima na kojima ćemo za 9300 

poreskih obveznika uraditi procjenu i promjenu boniteta. A, sve ove koje su uknjižene kao njive, a 

zapravo su livade ili pašnjaci, biće smanjene i promijenjene bonitetne sposobnosti, kojima će se pomoći 

svakom građaninu u porezu na imovinu. Započeli smo fazu evaluacije ovih faktura i nekretnina. Šta se 

dešava? S druge strane, on nam kao direktor za predviđanje budžeta šalje glavne instrukcije iz 

Ministarstva. Glavne smjernice su: A) Granice grantova koje će odrediti centralna vlada za općinu. Ovo 



  

je instrukcija koja kaže da granicu ne možete podići koliko ste ranije imali, niti je možete spustiti. 

Okružnica nam definiše granice. Ovo je glavno uputstvo MFPT. Šta je drugo? B) Budžet mora biti 

uravnotežen. To znači da Opština ne može – to je naredba – da napravi plan troškova koji premašuju 

dozvoljene grantove i ne može se pripremiti deficit budžeta zbog nedostatka novca. Ako budemo radili 

po ovoj logici, mi kao lokalna samouprava imamo dvogodišnje i trogodišnje projekte, pri čemu 

predviđamo i sredstva koja ćemo u okviru projekta prikupiti iz sopstvenih prihoda. Ako idemo sa 

oprostom od 100 eura ovih drugih sredstava, pored ovih odbitaka koji su bo, prelazimo na deficit 

budžeta. Na osnovu glavnog uputstva MFPT, ne možemo napraviti prognozu budžeta. Prema formuli, 

kada oprostimo, 2022. godine imamo ovaj račun. Odluka koja je doneta, preporuke, koje su zaista 

važne, su pred ovim zakonom. Te preporuke su u drugom mjesecu, a ovaj zakon je u trećem mjesecu. 

Zakon se sada primenjuje, Zakon o porezu na imovinu koji je pre ove preporuke i sada je legalan. Sa 

popustom od 30.000 eura i 50.000 eura za zemljište. Koliko smo primili ovu preporuku, ona se odnosi 

samo na objekte. Da, ovo je preporuka Skupštine. Na šta ti odbici utiču? U 2022. godini 150 kvadrata 

puta 220 evra koštaće 33 hiljade evra. Minus 15 hiljada evra, jednako 18 hiljada evra. Prije donošenja 

naše Odluke plaćano je 0,60 eura po 150 kvadrata. Nakon naše odluke koja je doneta 2022. za 2023. 

plaćeno je 27 evra, odnosno sa popustom, za 150 kvadrata. A za 2024. godinu: 150 kvadrata puta 220 

evra čini 33 hiljade evra, minus 30 hiljada evra koje oprašta Vlada, 3 hiljade evra ostaje u poreskoj 

osnovici. 3 hiljade evra puta 0,15 koliko smo odredili kamatnu stopu, čini 4,50 evra za kuću od 150 

kvadrata. Plus tola koja će se dodati, su računi koji su bili niži. Zašto ne kažete da u 2023. godini imamo 

povećanje prihoda od poreza na imovinu za 16%, kada se sve druge opštine žale, imaju problema, naša 

opština će bolje 2023. godine, a još bolje 2024. godine. Ovo izvinjenje će se nastaviti čak i 2025., 2026. 

godine, bez obzira da li imate Qamilija za direktora ili ne. Urađen je jako dobar posao, jer smo snizili 

nominalnu osnovicu, a kakvo god povećanje Vlada napravila i kakav god popust, mi smo korisnici. 

Ovo je glavna stvar. Sa 4,50 eura 70% kupaca je bez osnova za objekte, odnosno oporezuju se nula (0). 

Svi oni ispod 150 kvadrata oporezuju se nula (0). Osim zemljišta, sada kada je ušlo kao porez na 

imovinu, ove godine imamo prihode od imovine, inače bi bilo poželjno da se Ured za porez na imovinu 

u potpunosti zatvori na 6 godina. 

Jetmir Ajdini : Direktore, imam samo jedno vrlo jednostavno pitanje. Da li se odluke Skupštine opštine 

odnose na vas, kao opštinsku vlast, na odluke koje donosi Skupština opštine? U Odluci koju smo doneli, 

dogovorili smo se sa liderima poslaničkih grupa, sa sadašnjim predsedavajućim, sa sadašnjim 

predsedavajućim, dogovorili smo se da ako zakon prođe Vladu, donese Skupštinu Kosova i donese 

ustavnost, ovo Odluka koju smo donijeli mora se primijeniti na nas, odluka koja do danas nije 

primijenjena. Radi se o oprostu poreza na imovinu za 2023. Ne odgovarate na pitanje koje postavljam. 

Ne lično kao Jetmir, ali je odgovorio građanima, za Odluku koju je donijela ova Skupština opštine koja 

pripada građanima. Hvala! 

Bexhet  Xheladini  : Izvinjavam se što moram da idem zbog posete komandanta KFOR-a. Trebalo bi 

da stigne u 15:00 časova, posao je obavljen i stigao je u 14:00 časova. Svi mi ovde poštujemo KFOR i 

njega. Namjerno sam se vratio, u znak poštovanja prema vama, ako bude pitanja odgovoriću na njih. 

Na osnovu odgovora direktora Uprave, shvatio sam pitanja koja ste postavili. 99% odgovora koje je 

dao su odgovori koje mogu i ja. Samo sam htio popuniti porez na imovinu. Odluku i preporuku treba 

razlikovati. Preporuka je nešto drugo, odluka je nešto drugo. Da vam kažem nešto, doktore. Kad ne 

znaš, moraš mene pitati. Odluka nije donesena, ali je data preporuka. Potpisao ga je Uran Halimi, 

preporuku, a ne odluku. Ako on ne zna šta je potpisao, ja ne znam. Zatim, nakon što je zakon stupio na 

snagu, određen je datum za sastanak Skupštine i donošenje odluke. Taj datum je prošao. I ja sam htio 

nešto reći. Ako kuća košta 60 hiljada evra, novom odlukom Vlade to je hek minus 30 hiljada evra, ta 

kuća se računa na 30 hiljada evra. Ako je kuća procijenjena na 30.000 eura, minus 30.000 eura, 

oporezuje se nula (0). Kuća koja, na primjer, ima 150 kvadrata i procijenjena je na 35.000 eura, plaća 

samo 5.000 eura poreza. Za 5 hiljada eura ja to zapravo radim, umjesto da platim 30 eura, sada plaćam 

4 eura. Dakle, naši građani nisu stradali od ovog zakona i sada plaćaju manje nego što bi trebali. Što se 

tiče ostalih pitanja koja imate, hteo sam da kažem o autobusu, mi smo na sva odgovorili, takođe smo 



  

odneli peticiju u Prištinu, dugo smo čekali, i ja sam bio u Prištini. Preporučili su nam da se dogovorimo 

sa gradonačelnikom Prizrena. Potpisali smo memorandum sa gradonačelnikom Prizrena, on dozvoljava 

našem autobusu iz jedne opštine u drugu da slobodno saobraća. Odneli smo taj memorandum u Prištinu, 

ja sam još bio u Prištini, interesovao sam se, kod zamenika ministra je, on čeka potpis i kako da potpiše, 

mi ćemo ovaj autobus da realizujemo kako treba. Što se tiče kolektivnog ugovora, na osnovu odgovora 

direktora Uprave, shvatio sam da nas opozicija optužuje da ne plaćamo kolektivni ugovor, iako su neke 

opštine daleko ispred, na primer Prizren. Prednjači Prizren, jer je počeo sa plaćanjem kolektivnog 

ugovora pre pet godina, a nije se žalio ni u prvom ni u drugom stepenu. Dok se opozicija, koja je i ranije 

bila na vlasti, žalila i u prvom i u drugom stepenu, a sada čeka da ove žalbe dobiju punu snagu. Sada 

su dobili punu snagu, iako dolaze po redu, mi ih plaćamo. Naravno, i ove godine ćemo imati slučajeve 

koji će dobiti punu snagu i mi ćemo ih platiti. Nemojte nas kriviti, pogriješili ste što ih niste počeli 

isplaćivati od početka, ostavili ste sve dok nismo došli na vlast 2022. godine a isplate su krenule od 

2022. godine. Postepeno dolaze, prošle godine smo uplatili blizu pola miliona eura na kolektivni 

ugovor, ove godine ćemo ih isplatiti čim dođu. 

Arijeta Skeraj : Hvala, predsjedavajući! Danas zatvaramo ovu sesiju, vidimo se na ostalim sesijama! 

 

Predsedavajuca Skupstine 

Arijeta Skeraj 

 


